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S seje predsedstva OK SZDL

Nedoslednost ruši skupne akcije
Socialistična zveza še nikdar

doslej ni bila tako povezana z
gospodarsko politiko, kot je v se-
danjem času pri uresničevanju
zahtevnih nalog ekonomske sta-
bilizacije. Odgovornost SZDL
kot fronte in tuđi njena frotna
odgovornost je velika, obseg na-
log pa večkrat presega moč in
vpliv frontnih organizadj, saj za-
hteva nenehno akcijsko prisot-
nost in pripravljenost vključeva-
nja povsod, kjer so problemi. Si-
le pri razreševanju problemov
nemaiokrat cepijo tuđi pojavi
oportunizma, nedoslednega ure-
sničevanja dogovorjenih in spre-
jetih nalog in drugi podobni po-
javi, Id si pod raznim! izgovori in
z raznimi argumenti iščejo svoj
prostor.

- Te ugotovitve nišo nove, saj se
večkrat zrcalijo v problematiki,
ki jo obravnava predsedstvo na
svojih sejah. Na zadnji seji bi to
lahko ugotovili v razpravi o akciji
zaključnih računov. Akcija oce-
njevanja poslovnih rezultatov ob
zaključnih računih je sicer for-
malno bila opravljena, vendar se
skoraj nikjer nišo resnično po-
globili v analizo poslovnega

uspeha, ugotovili vzrokov za zao-
stajanje in se dogovorili za ukre-
pe, kako doseći boljše rezultate.
V današnjih zaoštrenih razmerah
gospodarjenja je lahko najti ob-
jektivne vzroke za doseganje
slabših rezultatov, vendar samo
to ne prinese boljših rezultatov;
dogovoriti se je treba tuđi za
ukrepe in jih potem dosledno
izvajati. Resnica pa je tuđi, da
kdor začne razmišljati o tem sele,
ko je v težavah, nima veliko
možnosti, da bo našel najboljŠe
in dolgoročnejše rešitve. Pred-
sedstvo je zato menilo, da je po-
trebno razpravo o zaključnih ra-
čunih konkretizirati, ugotoviti
vzroke slabših rezultatov in tuđi
poiskati rešitve, ki bodo dolgo-
ročno zagotavljale razvoj. V raz-
pravi o zaključnih računih v veči-
ni delovnih organizacij tuđi nišo
ocenili prispevka poslovodnih
delavcev v uspehu ali neuspehu
delovne organizacije, kar bi mo-
rali v skladu z določili družbene-
ga dogovora o kadrovski politiki.

Predsedstvo je bilo seznanjeno
tuđi z informacijo o družbenopo-
litičnem položaju v SRS in SFRJ.
V sredstvih javnega obveščanja
že nekaj časa zasledujemo različ-

ne informacije o kreditih tujih
bank, ki ustvarjajo vzdušje, kot
da so se težave odmaknile in
ublažile. To pa ni res. Proizvod-
nja je v prvih dveh mesecih pod
planirano, izvoz zaostaja za pla-
nom, zelo slaba je oskrbljenost
gospodarstva z repromaterialom,
inflacijske tendence naraščajo,
poslabšujejo pa se tuđi likvid-
nostne razmere. Zmanjšanja

občini Kamnik, ki jih je na teme-
lju razprave sprejel Izvršni svet
in jih podprlo. Tako naj bi v naši
občini pričeli z delom ob 7. uri, s
poukom v šolah pa ob 8. uri,
družbene dejavnosti in upravni
organi naj bi začenjali delo ob 8.
uri. V skladu s temi izhodišči naj
bi delovne organizacije do 20.
marca pripravile svoje odločitve
o predlaganih rešitvah, tako da bi

proizvodnje ne morejo nadome- predlagana izhodišča začela ve-
stiti nobeni krediti, tišti, ki naj bi
jih dobili, pa so vezani ne težke
pogoje.

Prdsedstvo je razpravljalo tuđi
o enotnih izhodišćih in rešitvah
za usklajevanje delovnega časa v

ljati 28. marca. Izvršni svet bo
skušal v sodelovanju s pre,vozniki
urediti izboljšanje in uskladitev
prometnih storitev.

JOŽE ZAGORC

Obrambno
usposabljanje
občanov

Obrambno in samozaščitno usposabljanje delovnih ljudi
in občanov je ena izmed temeljnih pravic in dolžnosti, ki jo
delovni ljudje in občani uresničujejo z različnimi oblikami
usposabljanja v KS in OZD. Po programu, ki ga določi
republiški sekretar za LO v skladu s smernicami Pred-
sedstva SR Slovenije, bo v naši občini izobraževanje v prvi
polovici aprila z naslednjimi temami:

1. Mobilizacija v različnih pogojih
2. Diverzantska dejstva
3. Oblike neoboroženega odpora v pogojih sodobne za-

sedbe ozemlja - okupacija
4. Film
Pozivamo občane, da se obrambnega in samozaščitnega

usposabljanja udeležijo v čim večjem številu.
ODDELEK ZA LO

Komunisti pripravljeni
na najtežje naloge

VABILO
Krajevna organizacija RDEČEGA KRIŽA KAMNIK vljudno vabi
vse svoje člane na redno let.no skupščino - občni zbor, ki bo v sredo,
13. aprila 1983, ob 17. uri v sejni sobi skupščine občine Kamnik -
II. nadstropje.

Na skupščini bi obravnavali vsa pomembna vprašanja, ki zadevajo
dejavnost Rdečega križa, organizacijo dela in druge probleme, pa je
njihovo pravočasno reševanje pomembno za celotno organizacijo.

Na začetku skupščine bo kratko predavanje »O ĆREVESN1H
BOLEZNIH«, t. j . bolezni prihajajočih toplejših poletnih dni.

Krajevna organizacija RK zajema celotno območje mesta Ka-
mnika, zato so na skupščino vabljeni vsi člani RK, živeči v 5.
krajevnih skupnostih Kamnika.

Organizacija RK Vas pričakuje tuđi s predlogi za dobro in učinko-
vito delo te človekoljubne organizacije.

Vabljeni
Odbor krajevne organizacije

RK Kamnik

Na svoji redni programsko vo-
lilni konferenci so kamniški ko-
munisti (sesiali so se v četrtek,
24. marca) ocenili delo v minu-
lem obdobju in si zacrtali smerni-
ce nadaljnih aktivnosti. V široki
razpravi, v kateri je sodelovalo
precejšnje število delegatov, so
pokazali, da jih še kako zanima,
kakšna bo nadiiijnu usoda naše
gospodarske stabilizacije, ki ji je
potrebno dati novih spodbud.
Kritično so spregovorili tuđi o
drugih aktualnih vprašanjih ka-
mniške občine in se zavzeli za
njihovo čim hitrejše reševanje.

Komunisti imajo vsekakor ve-
like zasluge, da so kamniške or-
ganizacije združenega dela lani
kljub velikim in znanim težavam
uspešno gospodarile in močno
presegl^ izvozne nacrte. Veliko
naporov so vložili tuđi v urejanju
dohodkovnih odnosov in kako-
vostnejše poslovano povezova-
nje delovnih organizacij.

Namestnik predsednika občin-
skega komiteja ZK Slobodan
Miladinovič je tuđi poudaril, da
pa v vseh sredinah še nišo spoz-
nali potreb po nujnosti izvoza
oziroma se vanj prepočasi vklju-
čujejo. Ravno tako v posameznih
tozdih še naprej prevladujejo od-
pori do povezovanja v širše orga-
nizacije. Pobude z«. povezovanje
v većje poslovne sisteme so spre-
jeli v Eti, odzivov nanje pa ni
bilo v Alpremu in Zarji.

Dalj časa se je zadržal ob vpra-
šanju kadrovske politike. Dejal
je, da bo treba v prihodnje ostre-
je nastopiti proti tištim, ki ne-
vestno in slabo delajo in ki jim ni
do samoupravljanja. Bolj pa bo-
do morali pri kadrovanju upošte-
vati, da gospodarstvo in tuđi dru-
ga področja v tem trenutku po-
trebujejo sposobne ljudi. Take,
ki imajo znanje in ga znajo upo-
rabljati. Le s tako kadrovsko po-
litiko bo kamniška občina lahko

Minuli teden so se sestali vsi
trije zbori občinske skupščine.
Ražen poslovanja kamniških
delovnih organizacij v prvih
dveh mesecih letošnjega leta so
obravnavali in sprejeli še neka-
tere druge pomembne zadeve:
predlog občinskega proračuna
za leto 1983, poročilo o izvaja-
nju davčne politike v letu 1982
in predlog dogovora o usklaje-
vanju davćne politike v letoš-
njem letu ter tuđi informacije o
usklajevanju delovnega časa v
občini.

Tokrat smo spremljali raz-
pravo v družbenopolitičnem

ostalo pa so izvozili na klirin-
ško področje.

Z izgubo sta lansko poslovno
leto končala le dva tozda, in
sicer Titanov tozd Livarna in
Integralov tozd Gostinstvo in
žičnice. Njuna skupna izguba
znaša 10 milijonov dinarjev.
Od tega je imela Livarna 7 mi-
lijonov dinarjev primanjkljaja,
ki so ga pokrili z denarjem iz
rezervnih skladov. Večino od
približno 3 milijone dinarjev
izgube Gostinstva in žičnic pa
je še nepokritega.

Franc Jeras je obširneje
spregovoril tuđi p poslovanju
organizacij združenega dela v

za 10, v Alpremu za 3 in v
Stolu za 2 odstotka manj. Več
kot lani so naredili v Menini, in
sicer kar za 24 odstotkov in v
Kemostiku za 9 odstotkov.

Organizacije združenega de-
la nimajo težav le zato, ker
manjka uvoženih surovin, tem-
več je precej zmede in nepra-
vilnosti tuđi v preskrbi z doma-
čimi. Veliko dobaviteljev suro-
vin zahteva del plačila v devi-
zah, medtem ko nekaterih dru-
gih domačih surovin sploh ni
moč kupiti, ker jih proizvajalci
izvažajo. Tako Titanu manjka
koksa in pločevine (jeseniška
železarna zahteva devizno ude-

gubljeno. Se pa nekatere sreču-
jejo pri izvozu s precejšnjimi
težavami. Predsednik skupšči-
ne občine Ivan Justinek je po-
vedal, da so ob obisku v Stolu
izvedeli, da so izgubili precej
naročil v Iraku. Poleg tega mo-
rajo pri izvozu v Združene dr-
žave Amerike plačevati še 6,9
odstotka visoke zaščitne carine,
ki so jih Američani uvedli zara-
di prevelikega »navala« naših
lesnih proizvajalcev.

V razpravi so poudarili, da bi
bil položaj v gospodarstvu lažji.
če bi bili znani dolgoročni po-
goji gospodarjenja. Največja

Igre s surovinami
zboru. O gospodarjenju v orga-
nizacijah združenega dela je
podal informacijo predsednik
občinskega izvršnega sveta
Franc Jeras. Dejal je, da je ka-
mniško gospodarstvo lani,
kljub znanim težavam v preskr-
bi s surovinami in repromate-
riali, doseglo zelo dobre po-
slovne rezultate. Tako je 8.500
zaposlenih ustvarilo 35 odstot-
kov večji prihodek kot leto po-
prej. Fizični obseg proizvodnje
so povećali za 4 odstotke, izvoz
pa kar za 15 odstotkov. V
strukturi izvoza je konvertibilni
trg zastopan z 80 odštotki,

prvih dveh mesecih letos. De-
lovne organizacije so imele v
tem času (žal pa se tak položaj
večinoma še nadaljuje) izredne
težave v preskrbi s surovinami
in reprodukcijskim materia-
lom. Zaradi tega se zmanjšuje
obseg fizične proizvodnje. Ta-
ko so v januarju in februarju v
Eti naredili za 20 odstotkov
manj kot lani v istem obdobju
(lani so v tem času delali za
izvoz v Sovjetsko zvezo), v Ru-
dniku kaolina in kalcita za 19
odstotkov (ker jim primanjku-
je rudarjev in ker je v teku
večja rekonstrukcija), v Titanu

ležbo), v Kemični industriji
Kamnik jim primanjkuje alu-
minijevega nitrata, ki je osnova
za izdelavo gospodarskih raz-
streliv. V Stolu imajo težave pri
nakupu hlodovine, v Utoku pa
zaradi stalno naraščajočih cen
kož.

Tuđi izvoz letos ni stekel v
takšnem tempu kot lani. V ja-
nuarju je bil kar za 23 odstot-
kov manjši kot lani v istem ob-
dobju. Mnoge delovne organi-
zacije zaenkrat še nišo izpolnile
izvoznih načrtov za te mesece,
vendar jih većina obljublja, da
bodo kasne je nadomestili iz-

uganka je zaenkrat še vedno
devizni zakon in to kljub temu,
da se bliža konec marca, ko
neha veljati začasni zakon. Ta-
ko delovne organizacije ne ve-
do, kolikšen delež deviz jim bo
ostal v žepu. To pa jim otežuje
dogovarjanje z dobavitelji su-
rovin in sklepanje izvoznih ku-
pčij. Surovine se, poleg že
omenjenih težav, tuđi nekon-
trolirano draži jo, cene većine
izdelkov pa so še zamrznjene.
Vse to pa najbolj občutijo v
predelovalni industriji, ki ve-
dno težje posluje.

B. P.

izkoristila odprte možnosti v ra-
zvoju kmetijstva, turizma, obrti,
pa tuđi na tistih področjih, ki so
se že pokazala kot uspešna.

Da je zveza komunistov dobro
delala in si okrepila ugled med
ljudmi, priča tuđi dejstvo, da so
osnovne organizacije lani spreje-

• Nm konferend so člane obdn-
skega komiteja ZK Marinko
Bere, Riharđo Tomšič in Janeza
Novaka razrešili dolžnosti ter na
njihova mesta imenovali: Mirka
Pilića, Inko Wiegek in Sitvo
Varpetič. IzvoM so ludi nove
člane statutame komisije, in si-
cer: Jožeta Resnika, Staneta
Breznika, Jožeta Gorjana in Na-
do Kolar.

le še enkrat več novih članov kot
leto poprej. Še vedno pa je na-
pak, da največji del bremena no-
si približno četrtina komunistov,
medtem ko većina ostalih prihaja
le na sestanke in so v različne
samoupravne in politične organe
samo formalno vključeni.

Dotaknil se je tuđi vprašanja
skupne in splošne porabe in kri-
tično spregovoril o zapletih v
zvezi s sprejemanjem prispevnih
stopenj za sise. Poleg delegatske-
ga sistema, ki se v tem primeru ni
najbolje obnesel in strokovnih
služb, ki so premalo in slabo so-
delovale v procesu seznanjanja s
posledicami sprejetih odločitev,
so napak ravnali v mnogih orga-
nizacijah združenega dela. Dvig-
nili so bruto osebne dohodke, če-
prav to povećanje ni bilo posledi-
ca dejansko boljših delovnih re-
zultatov. Ob takih primerih tuđi
zbledijo pozitivni premiki, ki so
sicer prisotni v delegatskem si-
smu.

V obširno razpravo o delu ko-
munistov se je nato vključij Mi-
lan Črepinšek, ki je dejal, da so
prizadevanja občinske konferen-
ce ZK vidna v idejni in kadrovski
krepitvi komunistov. Opozoril
je, da letos praznujemo tuđi sto-
letnico smrti Karla Marxa. To pa
je priložnost za ocenjevanje,
kakšen je naš lasten odnos do
marksizma. Stane Balantič je go-
voril o delu aktiva neposrednih
proizvajalcev. Le-ti so se lani
plodno vključevali v delovanje
občinske konference. Sami so
razpravljali o mnogih perećih
problemih in ugotovili, da so
mnenja in pobude delavcev še

vedno premalo upoštevana. Rav-
no tako je v veliko sredinah še
precej neaktivnih komunistov,
proti katerim bi morali ukrepati.
Zveza komunistov bi s tem pri-
dobila na ugledu.

Matjaž Vrbole je v svoji raz-
pravi kronološko orisal razreše-
vanje težav v Stanovanjsko ko-
munainem gospodarstvu in jo
podkfepil s citati iz dokumnetov
o registraciji podjetja, uvedbi
ukrepa družbenega varstva in še
nekaterih drugih. Komunisti v
SKG so nazadnje podprli pred-
log, da se na novo organizirata
delovna organizacija SKG in de-
lovna organizacija Zavod za ure-
janje prostora. To razdelitev
SKG na dve enoviti organizaciji
pa bi morali izpeljati vsaj do ta-
krat, ko se izteče ukrep družbe-
nega varstva.

O ekonomskih odnosih s tuji-
no je govoril Adi Kužnik iz Svila-
nita. Poudaril je da še vedno ni
jasno, koliko prisluženih deviz
bo ostalo delovnim organizaci-
jam. Preveč izvažamo polizdelke,
namesto da bi vanje vložili več
znanja in dela in jih sele nato
prodali. Tako se na primer v tek-
stilni industriji dogaja, da izvaža-
jo predilnice, kar pa celovito gle-
dano gospodarsko ni najbolj ko-
ristno. Marjan Kaučič je povedal
nekaj o težavah, ki jih imajo v
Rudniku kaolina in kalcita, pred-
vsem zaradi tega, ker jim manjka
rudarjev. Teh primanjkuje, ker
so preslabo plaćani, saj nimajo
urejenega statusa kot rudarji v
premogovnikih. Lani so njihovi
rudarji zaslužili povprečno kar
31 odstotkov manj, kot tišti v
premogovnikih.

Komunisti so dosegli določene
uspehe tuđi pri nagrajevanju po
delu. Karei Ravnikar iz SGP
Graditelj pa je opozoril* da druž-
beni dogovor o razporejanju do-
hodka in delitvi osebnih dohod-
kov ni enako stimulativen za vse,
saj ne upošteva pogojev delova-
nja posameznih panog. V takih
razmerah pa je načela nagrajeva-
nja po delu težko uveljavljati.
Dejal je, da v gradbeništvu težko
računajo na večji dohodek, to pa
hkrati pomeni, da ne morejo po-
većati osebnih dohodkov. Zato
se je zavzel, da bi take organiza-
cije združenega dela drugače
obravnavali.

BOJAN PLEŠEC
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• S seje skupščine občinske zdravstvene skupnosti

Na eni strani izgube,
na drugi presežek

Kako je mogoče, da je občin-
ska zdravstvena skupnost svoje
poslovanje v preteklem letu za-
kljuala s 15,947.834,00 din ne-
kritili odhodkov (beri: izgube),
hkrati p a s o v TOZD ZV Ka-
mnik v zaključnem računu zabe-
ležili presežek, so spraševali de-
legati na seji občinske zdravstve-
ne skupnosti, ki je bila 21. marca.

Porodio skupnosti o poslova-
nju v preteklem letu ugotavlja,
da je na negativni finančni rezul-
tat skupnosti vplivala visoka rea-
lizacija odhodkov, pri čemer je
obseg obračunanih zdravstvenih
storitev znatno višji kot v prete-
klem, 1981. letu.

Del programa, ki se nanaša na
svobodno menjavo dela, oz. s ka-
terim občinska zdravstvena
skupnost plačuje zdravstvene
storitve izvajalskim organizaci-
jam je prav tako znatno prese-
žen, zaradi povećanja osebnih
dohodkov pa so višja tuđi nado-
mestila osebnih dohtxlkov zaradi
nesreč pri delu, kot tuđi ostale
socialne dajatve.

Poročilo nadalje ugotavlja, da
bo v nadaljnjem usklajevanju fi-
nančnega nacrta za letošnje leto
nujno potrebno upoštevati po-
datke iz poslovanja skupnosti v
letu 1982, saj je finančni plan, ki
je bil izdelan novembra lani, le za
7% višji, kar pa očitno ne bo

zadostovalo, da bi pokrili nekrite
odhodke iz preteklih let in uskla-
dili pravice uporabnikov z dogo-
vorjenimi sredstvi. Delegati so
ob poročilu vprašali ali drži po-
datek, da ima TOZD ZV Ka-
mnik v taki situaciji presežek,
kolikšen je in kako je nastal. Taj-
nik skupnosti je na seji pojasnil,
da zdravstvena skupnost TOZD
ZV Kamnik ni plaćala preseže-
nega programa opravljenih
zdravstvenih storitev v znesku
11,341.544,00 din. Prav tako je
pojasnil, da presežek, ki ga v za-
ključnem računu izkazuje TOZD
ZV Kamnik ni nastal samo z
izvajanjem zdravstvenega pro-
grama za obćinsko zdravstveno
skupnost, ampak je posledica
svobodne menjave dela med te-
meljnimi organizacijami združe-
nega dela in TOZD ZV Kamnik
(kar je nekaj nad 20% kapacitet
TOZD ZV Kamnik ,- npr. po-
dročje medicine dela). Direktor
TOZD ZV Kamnik je povedal,
da bi za opravljeni program dela
bilo potrebno zaposliti več ljudi,
ker pa imajo preskromno ka-
drovsko zasedbo, so to dodatno
delo opravili zaposleni - od tod
presežek.

Delegati k pojasnilu nišo imeli
pripomb in so izrekli soglasje k
zaključnemu računu občinske
zdravstvene skupnosti za
1982. leto.

REKONSTRUKCIJA REGIONALNE
CESTE KAMNIK - MOSTE

Krajani Most so na zboru občanov, 11. 3. 1983 postavili
vprašanje, kdaj je predviđena rekonstrukcija ceste Kamnik-
-Moste, zlasti na odcepu Križ-Moste, ki je v najslabšem
stanju.

Republiška skupnost za ceste in Cestno podjetje Ljubljana
sta nam odgovorila, da se v republiškem SIS za ceste priprav-
ljajo merila za vzdrževanje čest, ki bodo sprejeta za SR Slove-
nijo v prvi polovici aprila. Na osnovi meril in sredstev, ki bodo
na razpolago za vzdrževanje, bo občinska komunalna - čest na
skupnost pripravila in sprejela program vzdrževanja za občino
Kamnik.

Plan cestne skupnosti je prav tako v pripravi in trenutno še
ni znano, v katerem letu bo obnovljen, oz. zamenjana asfaltna
prevleka na tej cesti. Plan bo obravnavaia in sprejemala občin-
ska komunalno-cestna skupnost, kjer imajo uporabniki, oz. KS
svoje delegate.

KOMITE ZA DER

NA KRATKO
• Vojaški rok ne bo kraja

BEOGRAD - Sedanje razmere so takšne, da ni mogoče skrajšati
vojaškega roka s 15 na 12 mesecev, ne da bi s tem zmanjšali
obrambno sposobnost države, so ugotovili na seji odbora zveznega
zbora skupščine Jugoslavije za ljudsko obrambo. Hkrati tuđi ZIS
meni, da vojaškega roka še ne bi skrajševali.

• Izgube se večajo iz leta v leto
LJUBLJANA - Po podatkih slovenske SDK je lani v republiki

poslovalo z izgubo 226 organizacij združenega dela, v teh ozdih pa je
delalo nekaj več kot 43 tisoč delavcev. Skupna izguba znaša 8,4
milijarde novih dinarjev, kar je za 92,1 odstotka več kot leta 1981. še
pred dokončno položitvi jo zaključnih računov je 196 ozdov uspelo
pokriti izgubo, medtem ko so drugi izkazali izgubo, tako da je ostalo
56,8 odstotka vseh izgub nepokritih.

• Največ vlog govori o stanovanjskem vprašanju
BEOGRAD - Kot so ugotovili na seji komisije za vloge in

predloge pri skupščini SFRJ, so lani predsedstvo SFRJ, skupština
SFRJ in ZIS prejeH nekaj več kot 15 tisoč različnih pritožb oziroma
vlog in predlogov. Većina teh vlog je obravnavaia probleme na
stanovanjskem področju, veliko pa je bilo tuđi takih, ki so opozarjale
na razne nepravilnosti v družbi. Po ugotovitvah omenjene komisije
so imeli pošiljatelji vlog v 33 odstotkih prav, kar, kot je bilo rečeno,
dokazuje, da mnogi organi ne delajo tako kot bi morali. Najpogo-
stejt se pritožujejo delavci.

• Pri nvozD oprane brez pravih ovir
BEOGRAD - Kljub temu, da smo v resoluciji in planskih doku-

mentih o gospodarjenju v letošnjem letu zapisali, da je treba zmanj-
šati uvoz opreme, kajti le tako bo več denarja ostalo za nakup
reprodukcijskega materiala, pa sedanji podatki dokazujejo, da smo v
prvih dveh letošnjih mesecih že uvozili za 295 milijonov dinarjev
opreme. Pomcmbno je tuđi to, da smo za 138 milijonov dolarjev
opreme uvozili s konvertibilnega območja. Uvoz opreme po posa-
meznih republikah je bil naslednji: največ je uvozila Srbija (za 87,4
milijona dolarjev), Slovenija je uvozila za nekaj več kot 35,6 milijona
dolarjev), sledi BiH, pa Makedonija in Kosovo. Ker pa povsem
natančnih podatkov o tem, kakšno opreme so uvozili, še ni, je tuđi
nejasno, ali bo ta pospešila rast izvoza.

Kot vsako leto so tuđi na to-
kratni skupščini razpravljali o
obračunavanju in plačevanju
osnove in visine prispevkov za
zdravstveno varstvo delovnih lju-
di, ki samostojno opravljajo go-
spodarsko ali poklieno dejavnost
ter drugih občanov. Koordinacij-
ski odbor skupnosti je delegatom
predloži!, da se prispevek za
zdravstveno varstvo, ki ga plaču-
jejo kmetje od katastrskega do-
hodka od negozdnih površin in
dohodka od gozda poviša iz do-
sedanjih 18% na 20%, pavšalna
kmečko gospodarstvo pa iz dose-
danjih 970,00 din na 1.100 din.

Delegati so s prediogom koor-
dinacijskega odbora soglašali;
nove osnove in visine za obraču-
navanje in plačevanje prispevkov
za zdravstveno varstvo veljajo od
1.1. 1983 dalje.

Koordinacijski odbor je dele-
gatom predložil v sprejem osnu-
tek 4. dopolnila k Samoupravne-
mu sporazumu o temeljih plana
občinske zdravstvene skupnosti,
s katerim se ureja prenos izplače-
vanja nadomestil na delovne or-
ganizacije. Plačevanje računov
za opravljene zdravstvene stori-
tve v zvezi z nesrečami pri delu,
poklienimi boleznimi in drugim,
namreč prevzemajo delovne or-
ganizacije. Na skupščini so poja-
snili, da se bo s prenosom teh
obveznosti zmanjšala prispevna
stopnja za zdravstveno varstvo za
približno eno tretjino, kar ppme-
ni zmanjšanje sredstev za finanč-
ni nacrt skupnosti za približno 10
starih milijard dinarjev.

Delegati so soglašali z osnut-
kom dopolnila in sklenili, da gre
kot predlog v javno razpravo v
združeno delo za 30 dni.

Prav tako so na skupščini so-
glašali s prediogom koordinacij-
skega odbora skupnosti, da se iz
aneksa št. 2 k Sam. spor. o skup-
nih temeljih planov zdravstvenih

skupnosti v SR Sloveniji crta
14. člen, ki je predvideval sofi-
nanciranje TV nanizanke in pro-
jektov oz. nalog, ki jih pri nas
opravlja Svetovna zdravstvena
organizacija.

Glede osnutka Sam. spor. o
uresničevanju zdravstvenega
varstva, ki ga je pripravila
Zdravstvena skupnost Slovenije,
so na skupščini ugotovili, da je
bil predložen v obravnavo in
sprejem uporabnikom, vendar so
se do seje skupščine zanj izrekli
le v eni od kamniških krajevnih
skupnosti in samo v šestih orga-
nizacijah združenega dela. Dele-
gati so soglašali, da se javna raz-
prava podaljša za 30 dni in po-
zvali uporabnike, da v tem času
izoblikujejo pripombe in predlo-
ge k navedenemu osnutku.

Delegati so se seznanili tuđi z
informacijo o prispevnih stop-
njah za zdravstveno skupnost, pri
čemer so ugotovili, da je bilo na
zadnji seji skupščine doseženo
soglasje delegatov o 10,38% pri-
spevni stopnji, kasneje pa je bila
le-ta zmanjšana za načrtovana
sredstva za investicije v zdrav-
stvu, oziroma znižana na
10,17%. Delegati so menili, da
bi kljub temu, da .so bila crtana
sredstva za investicije, morali o
tem razpravljati na skupščini.
Ponovna razprava o visini pri-
spevnih stopenj za samoupravne
interesne skupnosti družbenih
dejavnosti bo tekla na prihodnji
seji skupščine skupnosti.

S sprejemom aneksov o svobo-
dni menjavi dela z zdravstvenimi
organizacijami za letošnje leto so
soglašali delegati zbora uporab-
nikov, sredstva za ta namen so
zagotovljena.

Oba zbora pa sta soglašala s
sprejetjem Sam. spor. o svobodni
menjavi dela med občinsko
zdravstveno skupnostjo in delov-
no skupnostjo njene strokovne
službe za letošnje leto.

Na koncu so imenovali še dele-
gate za seji Medobčinske zdrav-
stvene skupnosti in Zdravstvene
skupnosti Slovenije, se seznanili
z zaključnim računom Medob-
činske zdravstvene skupnosti in
poslušati odgovore na delegatska
vprašanja.

M. C.

DELITEV BONOV ZA
OBDOBJE
APRIL-JUNIJ 1983

Delitev bonov za registrirana motorna vozila, neregistrirana
in neevidentirana motorna vozila ter kmetijske stroje bo v
naslednjih KS ter OZD:

1. V KRAJEVNEM URADU MOTNIK za krajane KS
Motnik in KS Špitalič

2. V KRAJEVNEM URADU LAŽE za krajane KS Tuhinj,
KS Šmartno in KS Pšajnovica

3. V ZADRUŽNEM DOMU SREDNJA VAS za krajane
KS Srednja vas in KS Sela.

4. V GASILSKEM DOMU STRANJE za krajane KS Ka-
mniška Bistrica, KS Godič in KS Crna

5. V KINO DOMU KAMNIK za krajane KS Center, KS
Mekinje in KS Tunjice

6. V SREDNJESOLSKEM CENTRU RUDOLFA MAI-
STRA, za krajane KS Novi trg, KS Nevlje ter KS Vranja peč

7. V PROSTORIH STANOVANJSKO-KOMUNAL-
NEGA GOSPODARSTVA KAMNIK za krajane KS Zaprice
in KS Perovo

8. KINO DOM DUPLICA za krajane KS Duplica
9. V KULTURNEM DOMU ŠMARCA za krajane KS

Šmarca in KS Voleji potok
10. V KRAJEVNEM URADU KOMENDA za krajane KS

Komenda, KS Moste in KS Križ
11. V PROSTORIH KS PODGORJE za krajane KS Pod-

g o r j e

12. V PROSTORIH SKUPŠČINE OBČINE KAMNIK za
obrtnike

13. ZA INVALIDNE OSEBE v prostorih za socialno delo,
Titov trg 9 Kamnik

DELITEV BONOV BO TUĐI V NASLEDNJIH OZD ZA
REG. MOTORNA VOZILA

1. v prostorih DO »STOL«, za delavce te organizacije
2. v prostorih DO »TITAN« za delavce te organizacije
3. v prostorih DO »SVILANIT« za delavce te organizacije
4. v prostorih DO »ETA« za delavce te organizacije
5. v prostorih DO »UTOK« za delavce te organizacije
6. v prostorih DO »ALPREM« za delavce te organizacije

' 7. v prostorih DO SGP GRADITELJ Kamnik, za delavce te
organizacije

8. v prostorih DO »RUDNIK KAOLINA »Kamnik, za
delavce te organizacije

Bone borno delili v KS: 29., 30. in 31. 3. 1983 ob 9. do 19.
ure.

Bone borno delili v OZD: 29., 30. in31.3.1983 ob 9. do !6.
ure oz. po dogovoru z mpžnostjo delitve samo en dan. KS in
OZD naj poskrbijo za prostore, v katerih se bodo delili boni.

Lastniki motornih vozil dvignejo bone na veljavno prometno
dovoljenje, za vozila, ki so registrirana v občini Kamnik, za
neregistrirana vozila in stroje pa na podlagi računa, garancij-
skega lista, ali drugega dokumenta s katerim dokazuje, da je
lastnik.

Informacije dobite na oddelku za notranje zadeve.
IZVRŠNI SVET

Akcija zaključni računi 1982
Občinski sindikalni svet Ka-

mnik je skupaj z ostalimi dejav-
niki temeljito pripravil akcijo
obravnavanja zaključnih računov
za leto 1982. Temeljni cilj akcije
je bil, da dosežemo poglobljeno'
razpravo o predhodnih ocenah
gospodarjenja v OZD, ki bi v
vsebinskem pomenu opozorile
na lastne slabosti znotraj temelj-
nih sredin, kot tuđi na nekatere
objektivne težave zunaj združe-
nega dela, na katere je treba nuj-
no opozoriti širso družbeno
skupnost.

S takšnim pristopom smo želeli
prekiniti ustaljeno prakso, ko so
delavci pod težo časovne stiske
sprejemali in potrjevaii bilance
uspešnosti. To pa prav gotovo ni
prava oblika in vsebina samo-
upravljanja, ampak je le prikaz
ugotovljenih dejanskih rezulta-
tov v določenem časovnem ob-
dobju. Številk v bilančnem prika-
zu ni možno spreminjati, možno
pa je spreminjati odnos do dela,
odgovornost, produktivnost, dis-
ciplino dela in še vrsto kvalitativ-
nih dejavnikov, ki lahko organi-
zaciji združenega dela dajo
usmeritev za doseganje boljših
rezultatov gospodarjenja. To pa
je tuđi cilj obravnav pred spre-
jetjem ZR, da delavci na osnovi
ugotovitev tuđi ukrepajo, ne le z
ugotovitvami, ampak predvsem z
đe janji.

Ce smo sedaj govorili o tem,
kako bi morali delovati, pa po-
glejmo kako je akcija resnično
potekala.

V organizacijske priprave se
poleg sindikata ostali dejavniki
nišo dovolj vključili. Še vedno ni
bilo povsod dovolj razumevanja
za skupno akcijo v OZD. OS
ZSS je moral preko OOS oziro-
ma prek predsednikov OOS ne-
prestano opominjati, da se pred-
hodne obravnave organizirajo.
Težave so predvsem v OZD
družbenih dejavnosti, kjer še ve-
dno ne razumejo, da je prora-
čunska poraba preteklost in da je
treba tuđi tu na odgovoren sa-
moupraven način pristopiti k

obravnavanju gospodarjenja.
Težnje v nekaterih OZD so bile,
da se razprava organizira nepo-
sredno pred sprejetjem ZR ali
ćelo skupaj z letnimi sejami
OOS. Pomembno je spoznanje,
da so same delovne sredine ugo-
tovile,- da tako široke in vsebin-
sko različne tematike ni možno
obravnavati hkrati na enem zbo-
ru samoupravne delovne skupine
ali širšega zbora delavcev.

Strokovne podlage za pripravo
razumljivih kazalcev gospodarje-
nja so bile dovolj kvalitetne. Še
vedno pa je opaziti neupošteva-
nje opozoril sindikata, da je po-
trebno za sindikalno razpravo
pripraviti razumljivo razlago, ki
bo po zahtevnosti dostopna veči-
ni delavcev v obravnavani sredi-
ni. Pojavljajo se namreč izčrpna
strokovna poročila, ki so razum-
ljiva za strokovnjake in organe,
ki so jim takšni podatki potrebni,
zraven pa je priloženo obvestilo
(namesto ocen), v katerem je na-
vedeno, da je sindikat ali kakšen
drug organ obravnaval poročilo
in se z njim strinja. Takšni pri-
meri so sicer v manjšini, vendar
je treba na njih opozoriti.

Vsebinsko so v razpravah
obravnavali lastne rezultate go-
spodarjenja in jih primerjali z
doseženimi rezultati gospodarje-
nja v sorodnih organizacijah.
Prav tako je opaziti pozitivno ra-
zmišljanje, da je potrebno in nuj-
no usmerjati sredstva za razširje-
no reprodukcijo v tehnološko
opremo, ki je pogoj za večjo in
kvalitetnejšo proizvodnjo ter da
je treba investicije v zidove, ki
direktno ne dajejo dohodka,
omejiti. DelavcLodločno terjajo,
da se uredi politika uvoza nujnih
strojev in opreme, ki je pogoj za
večjo in kvalitetnejšo proizvod-
njo za izvoz. Poudarjena je bila
tuđi nesmiselna politika izvoza
artiklov manjše stopnje obdelave
(rezani les), saj je zaradi tega
okrnjena proizvodnja višje stop-
nje obdelave izdelkov za tuja tr-
žišča. Prav tako delavci terjajo
izenačitev položaja OZD, ki

izvažajo z OZD, ki prodajajo na
domaćem trgu, saj so cene na
tujem trgu nižje (s tem, da je
trend upadanja cen še nadalje
prisoten), ki se še razvrednotijo z
nerazumljivo dolgimi roki plači-
la. Tako OZD izgubljajo svoj
dohodek. Ne glede na znane
ugodnosti zaradi izvoza so tako
postavljene v neenakopraven po-
ložaj. Zaradi teh dejstev so OZD
omejene pri izplačevanju OD,
saj velikokrat tuđi za več in kva-
litetnejše delo ni mogoče delavce
ustrezno nagraditi. Veliko vpra-
šanj so delavci postavili glede pa-
danja realnega življenjskega
standarda. Delavci razumejo te-
žave, v katerih se nahajamo, ven-
dar želijo, da se jim obrazložijo
meje dopustnega padanja živ-
ljenjskega standarda, da bo so-
cialna varnost delavcev z najniž-
jimi OD še zagotovljena. Prav
tako je bilo zaslediti vprašanje
prevelike družbene režije, ki bre-
meni delavce v neposredni proiz-
vodnji. Slišati je tuđi mnenje de-
lavcev, da je delež dohodka in
čistega dohodka, s katerim de-
lavci razpolagajo, minimalen, kar
po eni strani pomeni, da samou-
pravni odnosi še vedno nišo do-
volj prodrli v sistem neodtujlji-
vega odločanja delavcev z
ustvarjenim, po drugi strani pa to
pomeni, da je moč odločanja še
vedno ponekod deloma odtu-
jena.

Vrsta vprašanj se je nanašala
na nerazumljivo dvigovanje cen,
ki so kljub zamrznitvi dosegle vr-
toglavo visino. Poleg tega pa je
većina cen izsiljenih z razliČnimi
izgovori, ki nimajo osnove v delu
ali kvaliteti blaga in storitev.

Poleg omenjenih vprašanj ni
manjkalo tuđi pobud za boljše
gospodarjenje, pri varčevanju z
energijo in surovinami. Prav
takšna razmišljanja, da bi z bolj-
šim gospodarjenjem, boljšo te-
hnologijo ustvarili več.

Pozorno so delavci obravnava-
li tuđi izgube, kar lahko trdimo
za TOZD Livarna v Titanu. V
TOZD Hoteli in žičnice pa zara-

di znanih razmer (ne zaradi ukre-
pa družbenega varstva) obravna-
va ni bila zadovoljiva. V većini
OZD so se v obravnavo ZR '82
vključili organi SDK, ki so poleg
obravnavanja ocen gospodarje-
nja pregledali tuđi družbeno do-
govorjene in nadzorovane stro-
ške porabe, kot je npr. kilometri-
na, dnevnice, reprezentanca in
drugo.

V razpravah so bile izrečene
ocene gospodarjenja, premalo pa
je bila poudarjena odgovornost
poslovodnih organov, strokovnih
služb in delavcev s posebnimi
pooblastili za stanje v OZD. Še
vedno se zatika pri ocenjevanju
poslovodnih organov s strani
DPO in samoupravnih organov v
organizacijah združenega dela, ki
bi jih le ti morali pripraviti in
obravnavati ob koncu poslovne-
ga leta.

Ob akciji ZR '82 smo prejeli
21 ocen poslovodnih organov,
kar je glede na predhodno ob-
dobje zadovoljivo. Takšne ocene
so potrebne delavcem, da oceni-
jo delo poslovodnih organov, ne
pa samo sindikatu, ki vodi poli-
tično akcijo.

Janko BLAGŠIČ

Popravek
V prejšnji številki Kamniškega

občana smo objavili pogovor s
predsednikom občinskega izvrš-
nega sveta z naslovom V gostin-
stvu in turizmu vendarle premik.
V njem so napačne številke o
predviđenih investicijah v zdrav-
stvu. Pravilno je, da je bila inve-
sticija v zdravstveni dom leta
1980 ocenjena na 140 milijonov
din, sedanja predračunska vre-
dnost pa je 250 do 300 milijo-
nov. Do napake je prišlo tuđi v
stavku, ki govori o variantnih od-
ločitvah o uporabi samoprispev-
ka: družbenopolitićni zbor se še
ni, amak se sele bo opredelil o
morebitni sanaciji sedanjega
zdravstvenega doma oziroma o
preusmeritvi sredstev samopri-
spevka.
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Program dela samoupravnega
sklada za intervencije v kmetijstvu

Skupščina Samoupravnega
sklada za intervencije v kmetij-
stvu v SR Sloveniji je na .seji dne
8. februurja 1983 sprejela Dogo-
vor o enotni politiki in ukrepih
pri pospeševanju proizvodnje
hrane v letu 1983. S tem dogovo-
rom je opredeljcna uporaba
sredstev, združenih na osnovi od-
loka o posebnem davku iz oseb-
nega dohodka delavcev po stop-
nji 0,4% od bruto OD, ki jih
samoupravni sklad za intervenci-
je v kmetijstvu lahko nameni za:

— delovanje kmetijske pospe-
ševalne službe;

— pospeševanje živinoreje na
domaći krmni osnovi;

— pospeševanje kmetijske
proizvodnje v hribovitih območ-
jih občine;

— nadomestilo dela obresti pri
kreditih, danih iz sredstev hranil-
no kreditnih služb;

— druge ukrepe za povećanje
kmetijske proizvodnje.

V skladu z navedenim in na
osnovi izhodišč, za pospeševanje
proizvodnje hrane v srednjeroč-
nem obdobju 1981-1985, ki jih
je v juniju 1982 sprejela Skup-
ščina občine Kamnik, bo samou-
pravni sklad za intervencije v
kmetijstvu v letu 1983 sodeloval
pri izvajanju naslednjih ukrepov
za pospeševanje proizvodnje
hrane:

1. Sofinanciranje kmetijske
pospeševalne službe:

Iz sredstev sklada bodo v celoti
pokriti stroški treh strokovnja-
kov kmetijske pospeševalne služ-
be pri DO Emona, kmetijska
kooperacija.

2. Nadomestilo dela obresti za
investicije v kmetijstvu:

Obveznost bo v letu 1983 pre-
dvidoma znašala 700.000 din

3. Premije za povećanje števi-
la živine:

Premija pripada rejcu, ki do-
datno vhlevi plemsko kravo zna-
nega porekla. Predvidoma bo na
premije upravičenih 60 rejcev v
hribovitem in 40 rejcev v nižin-
skem območju občine. Premija
znaša 12.000 din v hribovitih in
10.000 din v nizinskih področjih
za dodatno vhlevljeno kravo.

4. Premije za pitanje telet:
Pričakujemo, da bo v letu

1983 v visinskih območjih občine
sklenjenih 500 pogodb za pitanje
telet, v nizinskih pa 300. Premija
znaša 7500 din v hribovitih in
5.500 din v nizinskih področjih
za vsako privezano tele.

5. Premije za proizvodnjo
mleka:

Predvidoma bo v letu 1983 na
območju občine odkupljenih
2.800.000 1 mleka. Premija po
dogovoru znaša 1.30 din za 1
mleka hribovitih območjih in
0,50 din v nizinskih območjih.
Sredstva za premije združujejo
občinski skladi za intervencije
sklada na stopnjo posebnega
davka iz osebnega dohodka de-
lavcev. Pri stopnji 0,4% znaša
obveznost občinskega sklada do
republiškega sklada za interven-
cije 21,9% od priliva iz tega vira.

- 0,40 din za 1 oddanega mle-
ka v nižinskem področju občine;

- 0,50 din za kg oddanih
vrtnin.

Osnova za izračun visine re-
gresa so količine pridelkov, od-
dane v preteklem letu.

7. Regres pri ceni osemenje-
vanja živine:

Cena osemenitve znaša za kra-
ve 650 din in za svinje 580 din.
Udeležba sklada bo v 1983 ena-
ka kot v preteklem letu in bo
znašala 400 din pri osemenjeva-
nju krav in 330 pri osemenjeva-
nju svinj. V letu 1983 bo v ose-
menjevanje zajetih okrog 3000
krav.

8. Udeležba pri jesenski setvi
1983:

V pogodbeno pridelovanje
pšenice bo predvidoma vključe-
nih 50 ha površin s pogodbenim
odkupom 100 ton pšenice. Ude-
ležba sklada je 5.000 na po po-
godbeno posejane površine.
Sredstva so namenjena za nakup
mineralnih gnojil, zaščitnih sred-
stev in za zavaravanje posevkov.

9. Zavaravanje živine:
V zavarovanje bo v letu 1983

vključenih okrog 3.500 glav go-
veđi in konj ter okrog 200 ovac.

10. Regres pri nabavi strojev
v strojnih skupnostih:

Tudi letos
mesec

6. Regres za umetna gnojila:
Predlog regresiranja umetnih

gnojil je pripravila kmetijska po-
speševalna služba, o njem pa je
sklepala skupščina sklada:

- 1500 din za oddanega pitan-
ca v višinskem področju občine; „ B _ w

- 1000 din za oddanega pitan- Č I S T O G ©
ca v nižinskem področju občine; ^ ^

- 0,60 din za 1 oddanega pi-
tanca mleka v višinskem področ-
ju občine;

»Trebče
83»
Mladinska delovna brigada »Dr. Emil Orožen« bo letos

sodelovala na republiški mladinski delovni akciji »Spominski
park TREBČE '83«, ki bo trajala od 26. junija do 16. julija
1983. Poleg mladinske delovne brigade iz naše občine bodo v
prvi izmeni sodelovale še brigade iz Kočevja in Maribor-
Pesnica.

Republiška mladinska delovna akcija »Spominski park
TREBČE '83« bo v rojstnem kraju Titove matere, kjer je
Tito preživljal mladost. Ta mladinska delovna akcija je sa-
mostojna in pomeni nadaljevanje mladinskega prostovoljne-
ga dela na območju manj razvitih kozjanskih občin. Brigadir-
ji, ki se bodo udeležili te akcije, bodo urejali predvsem
objekte Spominskega parka TREBČE ter opravljali druga
dela, predviđena v programih občin Šmarje pri Jelšah, Krško
in Brezice.

Sodelovalo bo šest mladinskih delovnih brigad s približno
250 brigadirji, v drugi izmeni bo tudi delovni tabor, ki
pomeni v bistvu uresničitev koncepta nadaljnjega razvoja
mladinskega prostovoljnega dela. Na ta delovni tabor se
lahko prijavijo tudi mlade družine.

Brigadirsko naselje bo poleg osnovne sole Marije Broz; z
večjo montažno barako in delno obnovo sedanjih objektov
bodo zagotovljeni ugodni pogoji za naštanitev brigadirjev.
Pripravljene bodo tudi bogate interesne dejavnosti, poskrb-
ljeno bo za kulturno razvedrilo.

Namen zveznih, republiških, kot tudi lokalnih mladinskih
delovnih akcij je predvsem zbliževanje mladih in pomoč
gospodarsko nerazvitim občinam in krajevnim skupnostim
pri izgradnji infrastrukturnih objektov. Zato bodo tudi letos
lokalne mladinske delovne akcije v krajevnih skupnostih, ki
so izrazile željo, da bi mladi iz kamniške občine sodelovali pri
izgradnji infrastrukturnih objektov; hkrati bo to priprava za
republiško akcijo.

Občinska konferenca ZSMS Kamnik poziva vse občane in
delovne ljudi, da z vso resnostjo prično z evidentiranjem
brigadirjev, kajti s podpisom samoupravnega sporazuma o
izvajanju mladinskih delovnih akcij in organiziranju mladin-
skih delovnih brigad v občini Kamnik, so se za to obvezali, in
tako evidentiranje ni le naloga mladinske organizacije.

Evidenčne liste imajo na Občinski konferenci ZSMS Ka-
mnik, pa tudi predsedniki mladinskih organizacij, tako v
krajevnih skupnostih kot v delovnih organizacijah. Zato
pohitite!
Brigadirski ZDRAVO!

HIADINSKE
DIUIUNE AKC1JE'83

ZVEZA SOCIAUSTICNE MLADINE SIBVENUE

B. SPRUK

Čeprav je sele mesec marec, se
v Turističnem društvu Kamnik že
s polno paro pripravljajo na or-
ganizacijo prireditev ob občin-
skem prazniku, 27. Juliju.

Tudi na zadnji seji upravnega
odbora Turističnega društva 18.
marca, so razpravljali o progra-
mu praznovanja. V počastitev
praznika bodo letos. pripravili
povorko narodnih noš. K sodelo-
vanju bodo poleg slovenskih na-
rodnih noš povabili tudi nose za-
mejskih Slovencev iz Italije, Av-
strije in Madžarske, ki so večino-
ma že obljubili sodelovanje. Po-
vorko, ki bo 31. 7., želijo dopol-
niti še s slovenskimi pari s kmeč-
kih ohceti preteklih let. Posebej
se bodo zavzeli za res kvaliteten
prikaz narodnih noš, zatoso že
oblikovali komisijo, ki bo nose
ocenjevala.

Da bi bile prireditve čimbolje
organizirane, je posebna komisi-
ja turističnega društva obiskala
Turistično društvo Bled, kjer so
dobili potrebne napotke o dolo-
čanju turistične takse ter nacrte
za izdelavo stojnic.

Člani društva so razpravljali
tudi o drugih problemih kamni-
škega turizma. Tako nameravajo
tiskati brošure o kulturnih spo-
menikih Kamnika - o kapeli na
Malem gradu ter o cerkvi Sv. Pri-
moža. Za sodelovanje so popro-
sili dr. Emilijana Cevca.

Povećati nameravajo tudi šte-
vilo članov predvsem med šolsko
mladino, želijo pa si tudi čimveč
kolektivnih pristopov organizacij
združenega dela. Določili bodo
članarino ter skušali pridobiti
čimveč sredstev za izvajanje pro-
grama dela.

Upravni odbor je razpravljal
tudi o čistoći mesta. Sklenili so,
da je treba k sodelovanju pova-
biti tudi Komunalno podjetje,
Samoupravno komunalno skup-
nost ter svete krajevnih skupno-
sti.

Pred nekaj dnevi se je sestala
tudi komisija za propagando Tu-
rističnega društva. Člani so se
dogovorili o pripravi dveh izle-
tov. Prvi izlet načrtujejo 16. 4. v
smeri Kamnik-Bogenšperk-
-Stična. Drugi izlet bo 14. 5.
(Kozina-Buzet-Opatija-Reka).
V nacrtu imajo tudi dve predava-
nji o lepotah Slovenije ter o An-
dih in Galapaškemu otočju.

Dogovorili so se tudi, da bodo
mesec maj posvetili urejanju
okolice, parkov, pešpoti in nasa-

•dov.
M. R.

V letu 1983 je visina regresa
za nabavo strojev v strojnih
skupnostih 25% od nabavne vre-
dnosti strojev v visinskih in 15%
od nabavne vrednosti strojev v
nizinskih predelih.

11. V občini Kamnik še ni iz-
delan celovit program urejanja
vseh skupnih pašnikov, vendar
bodo v skladu zagotovljena sred-
stva za najnujnejše ukrepe, npr.
oskrbo z vodo, ureditev ograj,
gnojenje , itd. Sredstva bodo
pašnim skupnostim dodeljena po
predhodnem mnenju kmetijske
pospeševalne službe.

12. Iz sredstev sklada bodo v
letu 1983 kmetom - kooperan-
tom povrnjeni stroški lokacijske
dokumentacije in plaćani tipski
projekti za gospodarska poslop-
ja. V primeru adaptacije gospo-
darskega poslopja bo sklad po-
ravnal polovico vrednosti grad-
benega nacrta. V tem letu bodo
predvidoma izdelani projekti za
novogradnje s 127 stojišči in za
adaptacije objektov s 140 stoji-
šči.

13. Pospeševalne akcije, pri
katerih bo v letu 1983 sodeloval
Samoupravni sklad za intervenci-
je so:

- izkopi in druga nujna ze-
meljska dela pri gradnji kmetij-
skih objektov (Udeležba do
25.000 din); udeležbo lahko uve-
ljavljajo kmetje-kooperanti iz
hribovitih področij občine.

- izvajanje izobraževalnih
programov;

- analiza vzorcev zemlje in
krme;

- pomoč organizacijam in
društvom, katerih dejavnost je
povezana s kmetijstvom;

- druge pospeševalne akcije
po predlogu kmetijske pospeše-
valne službe.

Navedene udeležbe sklada
lahko uveljavljajo le tišti kmetij-
ski proizvajalci, ki za pridelova-
nje in odkup kmetijskih pridel-
kov sklenejo pogodbo s kmetij-
sko organizacijo združenega
dela.

Za hribovita območja se po
tem programu štejejo območja,
ki so uvrščena v 3. in 4. davčni

. okoliš po odloku o davkih obča-
nov, pri tem pa so izvzeta ravnin-
ska območja, ki so uvrščena v 3.
davčni okoliš.

CEPLJENJE PSOV
PROTI STEKLUNI

Na podlagi odredbe o preventivnih cepljenjih in diagnostič-
nih ter drugih preiskavah v letu 1983 (Ur. l.SRS št. 45/82) in
Zakona o varstvu živali pred kužnimi boleznimi, morajo vsi
lastniki psov v občini Kamnik pripeljati svoje pse, od 4 mese-
cev starosti dalje, na cepljenje proti steklini.

Stroški rednega cepljenja so 300.00 din. V primeru, da
lastnik psa ne more pripeljati na cepljenje po razporedu, ga
lahko pripelje na cepljenje na Veterinarski zavod Kamnik-
-Domžale, Kamnik, Perovo 20, od 7.-8. ure zjutraj.

Datum: Kraj cepljenja
11.4.

8.00
9.00

10.00
11.30
12.00
13.30

12.4.
8.00
9.00

11.00
12.00
12.30
13.00
13.4.

8.00
9.00

10.00
11.00
14. 4.
8.00
9.30

11.00
12.00

15.4.
8.00
8.30

10.30
11.30

16.4.
8.00

1983
Motnik, pri Flegarju
Špitalič, pri trgovini
Zg. Tuhinj, pri Kavsarju
Laže, pri Pošti
Šmartno, pri Hvaletu
Pšajnovica, pri Pestotnifcu

1983
Sela, pri Spruku
Srednja vas, pri Ustanku
Velika Lašna, pri Zajazniku
Vranja peč, pri soli
Sp.Palovče, pri KJadniku
Zg. Palovče, pri Remsu

1983
Šmarca, pri Jeran
Volčji potok, pri zbiralnici mleka
Tunjice, pri Jamovc
Godič, pri Hribarju

1983
Komenda, pri Kramarju
Moste, pri mlekarni
Križ, pri Čubru
Podgorje, pri Rožman

1983
Sp. Stranje, pri Pernetu
Kregarjevo, pri Prodniku
Krivčevo, pri Jurčku
Črnivec, pri Gostilni

1983
Nevlje, pri Novaku

9.30-13.00 Veterinarski zavod
Kamnik, pri Veterinarskem zavodu, Pe-
rovo 20

Zamudniki:

18.4.
8.00
9.00

10.00

19.4.
8.00
9.00

10.00

20. 4.

1983
Motnik
Laže
Srednja vas

1983
Komenda
Šmarca
Kregarjevo

1983
15.00-16.00 Kamnik

Cepljenje za zamudnike bo na istem kraju kot redno ceplje-
nje.

Mladi in kmetijstvo
V Kamniku je bilo v petek, 18.

marca, regijsko tekmovanje na
temo »mladi in kmetijstvo«. Že
dopoldne so prispeli tekmovald
in njihovi spremljevald. Najprej
so si ogledali delovno organizaci-
jo Eta, po tem so obiskali grad-
Zaprice, kjer so si ogledali zani-
mivosti.

Popoldne je OK ZSMS Ka-
mnik organizirala okroglo mizo
na kateri so sodelovali poleg tek-
movalcev in njihovih spremlje-
valcev tudi predstavnik! družbe-
nopolitičnih organizacij regije in
občine ter kmetijskih organiza-
cij. Predstavnik kmetijske zadru-
ge je na kratko prikaza! razvoj
kmetijstva v ljubljanski regiji ter
nacrte za prihodnje obdobje.
Poudaril je, da zakon o kmetij-
skih zemljiščih omogoča tudi
boljše delovanje zadrug. Povedal
je, koliko sredstev je bilo vlože-
nih v kmetijsko proizvodnjo v
letu 82 in koliko je zagotovljenih
za letošnje leto. Predstavnik RK
SZDL je poudaril, da socialistič-
na zveza budno spremlja delova-
nje kmetijske proizvodnje. Še
vedno je težava v tem, da manjka
mladih ljudi, ki bi bili pripravlje-
ni delati v kmetijstvu, pa tudi v
razdrobljenosti kmetij. Referent
za kmetijstvo naše občine je v

Prodani garažo na Ljub-
ljanski cesti (/.raven slaščičar-
ne Jfurček) najboljšemu po-
nudniku. Pismene ponudbe
na uredništvo Kamniškega
občana, Tomšičeva 2, Ka-
mnik.

nekaj besedah orisal povezanost
kmetijske proizvodnje v Kamni-
ku, kjer je glavna panoga živino-
reja, saj je v občini veliko viso-
kogorskih kmetij. Tako kot pov-
sod, je tudi tu problem starostna
struktura, ki je zelo neugodna.
Mnogo jih je, ki so lastniki veli-
kih kmetij, vendar so že starejši
in samski in kmetije ne morejo
več tako obdelovati, kot bi jo
lahko mladi. Teh pa še ni dovolj.
Predstavnik Emone-Kmetijske
kooperacije Kamnik je nakazal
probleme, s katerimi se srečuje-
mo: zaradi slabega vremena je
zelo upadla odkupna cena mleka,
prej je bila za 4% večja. Za leto
1983 smo si zadali nalogo, da je
treba v kmetijstvo več vlagati,
zlasti z intervencijskimi skladi.
Pospešiti je treba tudi komasaci-
je, bolje izkoriščati vsa kmetijska
zemljišča. Vse več moramo izva-
žati tudi kmetijske proizvode, da
pridobimo devizna sredstva in se
oskrbimo z gnojili, stroji in dru-
gim. Sodobna tehnologija se raz-
vija, vendar je ta za hribovske
kmetije teže uporabna. Ljubljan-
ska regija se mora bolj povezo-
vati z ostalimi regijami, kar se v
zadnjem času tudi uresnićuje.
Tudi mladi bi se morali bolj or-
ganizirati na področju kmetij-
stva. Družbenopolitične organi-
zacije pa si morajo prizadevati,
da se bo kmet izenačil z delav-
cem v združenem delu. Del tega
prinaša osnutek zakona o inva-
lidsko pokojninskem zavarova-
nju kmetov. Pomembno je tudi
izobraževanje, ki lahko mladim
kmetijam veliko pomaga pri
vsakdanjem delu.

V večernih urah je bil v kinu
Dom v Kamniku kviz na temo
»mladi in kmetijstvo«. Za orga-
nizacijo velja posebna pohvala
OK ZSMS Kamnik in aktivu
mladih zadružnikov, ki sta poskr-
bela, da je srečanje ves dan ne-
moteno potekalo; najprej obisk v
Eti, nato pogovor za okroglo mi-
zo in potem kviz. Na prireditvi so
poleg tekmovalcev sodelovali tu-
di ansambel Nika Zajca s pevci,
folklorna sjcupina Kamniška Bi-
strica, Tomaž Plahutnik s citra-
mi, povezovalca programa ter
Franc Pestotnik s svojim skečem.
Dvorana je bila polna. Predsed-
nik OK ZSMS Kamnik Janez
Marković je v imenu vseh DPO
občine Kamnik pozdravi! navzo-
če, zaželel tekmovalcem veliko
sreće in se zahvalil đelovnim or-
ganizacijam, ki so omogočile
izvedbo kviza.

Ansambel Nika Zajca je zai-
gral uvodne takte in s tem že
poskrbel, da je dvorana oživela.
Potem se je začelo zares. Sodelo-
valo je osem ekip, ki so odgovar-
jale rta vprašanja treh težavnost-
nih stopenj. Gledalo so navijali
za svoje tekmovalce. Po drugi te-
žavnostni stopnji je bilo razpolo-
ženje v dvorani vse bolj napeto.
Tret ja težavnostna stopnja pa je
odločila, da je zmagovaiec ekipa
Kamnika, ki so jo domaći gledal-
ci pozdravili z bučnim aplavzom,
zaploskali pa so tudi drugo uvr-
ščenihi Domžalain, tretje uvršce-
ni Stični in vsem drugim sodelu-
jočim tekmovalcem ter vsem na-
stopajočim.

MAJA KOROSEC
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Nove obresti so spodbuda
za večje varčevanje

Praznovanja
Ob koncu preteklega poslov-

nega leta so imeli varčevalci v
kanuiiški poslovni enoti Ljub-
ljanske banke Gospodarske ban-
ke Ljubljana kar 809 milijonov
dinarjev privarčevanega denarja.
Skupna vsota je bila za 37 od-
stotkov višja kot leto poprej in
tako so v banki letni nacrt prese-
gli za šestino. Občani so v banki
varčevali tako dinarska kot de-
vizna sredstva, pri čemer mora-
mo omeniti, da je dinarskih sred-
stev dobrih šest desetin.

Na tako visoko povećanje var-
čevanja občanov, ki vlagajo svo-
je prihranke pri kamniški bančni
poslovni enoti, je nedvomno

vplivalo dejstvo, da kar 9.216
delavcev prejema osebne dohod-
ke na hranilne knjižice, na tekoči
račun 1.392 zaposlenih, torej
skoraj vsi zaposleni svoje osebne
dohodke dvigujejo v banki in ta-
ko pripomorejo k večjemu var-
čevanju. Več kot 320 upokojen-
cev prejema pokojnino preko
banke, čeprav bi se za tako obli-
ko izplačevanja pokojnin, ki po-
meni tuđi varčevanje, lahko od-
ločilo še več upokojencev. Mor-
da bi tesnejša povezanost društva
upokojencev s svetom varčeval-
cev pripomogla, da bi tuđi število
upokojencev, ki svoje pokojnine
prejemajo preko banke narasla.

SKLIC SEJE SKUPŠČINE
SAMOUPRAVNE STANOVANJSKE
SKUPNOSTI
4. Seja zbora uporabnikov in 3. seja zbora izvajalcev skupštine Samoupravne
stanovanjske skupnosti občine Kamnik bo v sredo, 30. 3. 1983 ob 12 uri v
sejni dvorani SKG Kamnik, Steletova 8.

Predlagan je naslednji dnevni red:
1. Pregled sklepov prejšnje seje - '
2. Imenovanje verifikacijske komisije
3. Obravnava in potrditev zaključnih računov za leto 1982
- sredstva za družbeno pomoč
- sredstva vzajemnosti
- sredstva stanovanjskega gospodarstva
4. Obravnava in potrditev finančnega nacrta sredstev za družbeno pomo&za

leto 1983
5. Obravnava in potrditev finančnega nacrta sredstev za stanovanisko go-

spodarstvo za leto 1983
6. Obravnavain potrditev nacrta razpoložljivih sredstev in poraba sredstev za

združena sredstva vzejamnosti pri graditvi stanovanj za leto 1983
7. Prehod na ekonomske stanarine v letu 1983
8. Sklenitev pogodb o vođenju sredstev amortizacije in sredstev solidarnosti

na račun udeležbe v Stanovanjsko komunalni banki
9. Potrditev faktorja za valorizacijo stanovanjskega fonda za leto 1983
10. Obravnava stroškov za izvedbo izolacijskih del na stanovanjskih blokih

v Klavčičevi ulici
11. Obravnava in potrditev Samoupravnega sporazuma o združevanju sred-
stev za dejavnosti skupnosti socialnega varstva občine Kamnik

12. Obravnava in potrditev popravkov in dopolnitev Samoupravnega spora-
zuma o uvedbi in izvajanju enotne skupne evidence prejemnikov socialno
varstvene pomoći in enotnega načina uveljavljanja socialno varstvenih pravic
in imenovanje delegata y skupnost socialnega varstva občine Kamnik

13. Obravnava pritožb
14. Razno

AD.7) PREHOD NA EKONOMSKE STANARINE

Na pođlagi obvestila Republiškega komiteja za varstvo okolja in urejanje
prostora z dne 14. 3. 1983 se lahko v SR Sloveniji povečajo stanarine za
poprečno 30 %. Povećanje stanarine v posamezni občini bo glede na dosežene
stanarine različno, vendar % povećanja ne srne biti višji kot 38%. Samou-
pravna stanovanjska skupnost občine Kamnik v letu 1982 stanarin ni povišala.

Povećanje stanarine se mora izvršiti v vseh občinah s 1. 4. 1983 tako, da se
zagotovi enotno izhodisce za urejanje stanarin v naši republiki. Osnova za
izračun novih stanarin je prevrednotenje stanovanjskega fonda, ki je moralo
biti opravljeno do 31. 12. 1982. Samoupravna stanovanjska skupnost občine
Kamnik je prevrednotenje in pretočkovanje stanovanjskega fonda izvedla v
dogovorjenem času. Na podlagi izračunov ter upoštevajoč revalorizacijo stano-
vanjskega fonda za leto 1983, bi moraloznašati povećanje stanarin v naši občini za
leto 1983 poprečno 43%.

Na dan 1. 1. 1983 znaša vrednost stanovanjskega fonda 1,715.037.216,15
din, razmerje med doseženo stanarino in vrednostjo stanovanjskega fonda pa
znaša 1,17%, medtem ko je minimalna stopnja stanarine za leto 1983 določena
v visini 1,55%, kar pomeni, da bi se morale v letu 1983 stanarine povišati
poprečno za 38%.

Povišanje stanarine ne bo linearno na sedanjo stanarino, pač pa bo potrebno
pred povišanjem opraviti vskladitev stanarin glede na novo ugotovljeno vre-
dnost stanovanja (pretofkovanje).

Prehod na ekonomske stanarine moramo izpeljati do leta 1985, ko naj bi
znašala minimalna stopnja stanarine 2,44% vrednosti stanovanja.

Glede na stališre republiškega Izvrenega sveta, kakor tuđi Kepubliškega
komiteja m varstvo okolja in urejanje prostora, ki so dali usmeritve glede
nnjvišjega možnega povećanja stanarin v SR Sloveniji, predlagajo strokovne
službe Skupščini Slanovaiijske skupnosti občine Kamnik, da sprejme sklep o
povećanju stanarin za ieto 1983 za 38%. ,

Strokovna služba SKG
t

Čeprav letos ni mogoče priča-
kovati tako naglega povećanja
privarčevanega denarja, saj zao-
štreni pogoji gospodarjenja in
zniževanje življenjske ravni var-
čevalce ne bodo spodbujali za
varčevanje, se je banka odločila,
da z dvigom obresti dodatno
spodbudi varčevalce. Zlasti
obrestne mere za vezane vloge so
letos izredno porasle, tako za di-
narske, kot devizne varčevalce.
Kdor veže dinarje za dobo treh
let, lahko vsako leto pridobi 28
odstotne obresti na privarčevani
znesek. Podobno je z vezanimi
hranilnimi vlogami občanov za
leto ali dve, čeprav je obrestna
mera nekoliko nižja, vendar še
vedno spodbudna.

Varčevanje v banki občanu
poleg obresti prinese tuđi druge
ugodnosti, zlasti pri najemanju
kratkoročnih in dolgoročnih po-
sojil. Danes si razrešitve stano-
vanjskega problema skoraj ne
moremo več zamisliti brez na-
menskega varčevanja, na osnovi
katerega banka odobri đolgoroč-
no posojilo pod zelo ugodnimi
pogoji. Podobno velja za občane,
ki se ukvarjajo z drobnim gospo-
darstvom in potrebujejo denar za
razširitev svoje dejavnosti.

Posebne ugodnosti so deležni
varčevalci, "ki banki odprodajo
devizna sredstva. Za prodana de-
vizna sredstva prejmejo poleg di-
narske protivrednosti tuđi enak
znesek posojila po 18 odstotni
obrestni meri za dobo do petih
let. Pri tem velja omeniti, da le
Gospodarska banka Ljubljana,
kamor sodi tuđi kamniška enota,
nudi tako ugodne pogoje in naj-.
nižjo obrestno mero.

Med občani večkrat krožijo
govorice, da v banki vprašujejo,
kje so varčevalci dobili devizna
sredstva, ali ćelo preverjajo nji-
hov izvor. Take gorovice je treba
odločno zavrniti, saj gre zgolj za

zlonamerno natolcevanje in ne-
resnične govorice. Tajnost vseh
vlog občanov, torej tuđi deviz-
nih, je zajamčena in nihče ražen
imetnika hranilne knjižice ali de-
viznega računa nima pravice
vpogleda v stanje. Občani, ki
imajo v banki devizna sredstva
lahko z njimi plačujejo blago v
konsignacijskih skladiščih v Ju-
goslaviji z neomejenim zneskom,
ki ga imajo na svojem računu.
Najboljše informacije o plačilih
in razpolaganju s privarčevanimi
devizami seveda zelo radi posre-
dujejo delavci kamniške enote
Ljubljanske banke Gospodarske
banke Ljubljana v obeh poslov-
no organizacijskih enotah.

Varčevalci, ki svoje prihranke
nalagajo v banki tuđi soodločajo
o njihovi uporabi. V kamniški
poslovni enoti banke je organizi-
ran poseben zbor varčevalcev, ki
iz svoje sredine izvoli svet varče-
valcev. Tako organizirani varče-
valci ne odločajo le o začetni
uporabi svojega privarčevanjega
denarja, temveč s predlogi in
spodbudami ter nasveti pripomo-
rejo k boljši organiziranosti
bančnega poslovanja pri delu z
občani.

V Kamniku se bodo varčevalci
zbrali na zboru varčevalcev 1.
aprila ob 12. uri v dvorani nad
Kavarno, kjer bo govor o vseh
problemih s tega področja in bo
vsak imel možnost s svojimi
predlogi vplivati na izboljšanje
bančnih uslug. hkrati bodo banč-
ni delavci seznanili varčevalce tu-
đi z nekaterimi novostmi pri po-
slovanju banke, zlasti z višjimi
obrestnimi merami in ugodnost-
mi pri posojilih. Na zbor so vab-
ljeni varčevalci, ki imajo v ka-
mniški poslovni enoti Ljubljan-
ske banke Gospodarske banke
Ljubljana hranilno knjižico ali
tekoči račun ali kako drugače po-
slovno sodelujejo z banko.

T. JANČAR

Borci so zborovali
Občinska sejna dvorana je bila

zasedena do zadnjega kotička,
kar dokazuje, da se borci zaveda-
jo svojih dolžnosti v tem trenut-
ku. Po poročilu, ki ga je podal
predsednik Krajevne organizaci-
je ZZB NOV Kamnik tovariš
Gregorc, se je razvila živahna
razprava iz katere povzemamo
sledeče:

Ljudje govore, kakšne privile-
gije da imajo borci in koliko de-
narja gre za borce, nihče pa ne
pove, koliko je v resnici tega de-
narja. Socialno varstvo je predla-
ni plaćalo zdravstveno oskrbo v
zdraviliščih 13 članom organiza-
cije od 485, lani pa samo še enaj-
stim, eden od tej je že umri. V
Domžalah so poslali predlani na
tako zdravijenje preko 100 bor-
cev. Formiranje teh skladov je

Umri je najstarejši
občan

Le neka/ mesecev nas je še
ločilo od 103. rojstnega dne Si-
mona Zavbija iz Zgornjega Tu-
hinja, našega najstarejšega ob-
čana, ki se je sredi marca za
vedno poslovil od nas in svoje-
ga boga tega življenja.

Ko sem mu lani ob 102.
rojstnem dnevu stisnila roko in
mu v naročje položila šopek
rdečih nageljnov, so njegove
oči še skoraj mladostno zažare-
le. Čeprav je tedaj nad zdrav-
jem prvič nekoliko potarnal,
sem po njegovem živahnem
klepetu Udno upala, da si bova
ob letošnjem rojstnem dnevu
ponovno segla v roke. Toda Si-
monovo življenje, polno zani-
mivih dogodivščin in trpkih tre-
nutkov, se je nepričakovano iz-
teklo.

»Ne bojim se umreti,« mi je
nekoč dejal, »saj sem živei dol-
go in razgibano.« Z njegovega
obraza in po pripovedovanju

pa je bilo moč razbrati, da mu
je življenje še vedno najdrago-
cenejše, ker ga je znal vseskozi
živeti. Ko so mu moči za delo
na kmetiji opešale, se je rad
sprehajal med domačimi polji,
rad je bral zanimive knjige in
časopise, pri devetindevetdese-
tih je sam zahajal v Ljubljano v
savno, ki ga je izredno pomla-
jevala.

Ne le na svojo krepost in ko-
šare, lepo obhkovane brke, po-
nosen je bil predvsem na izre-
den spomin, ki ga ne bi z niko-
mer zamenjal. Njegov spomin
je bi/ zares zavidanja vreden,
saj je znal živo in podrobno
opisati vsak dbgodek od najra-
nejše mladosti. Med njimi je
bilo več trpkih, kot radostnih.
Najtežje mu je bilo, ko mu je
umrla mlada žena, ki mu je za-
pustila dva sinova. Ljubil je sa-
mo enkrat in Ijubezen do edine
žene mu je dajala izredno moč.

pri vzgoji sinov. Ljubil pa je
tuđi vsak košček svoje zemlje,
obdelovane z žulji in prepojene
z znojem, ki jo danes zvesto in
pridno obdelujeta sin in snaha.

Simona ni več. Njegova ljub-
ljena polja pa bodo še naprej
rodila in ohranjala stoletno tra-
dicijo Zavbijeve kmetije.

MIRA JANČAR

zavito v skrivnost, naj se s števil-
kami jasno pove, kako je s tem.

Borci imamo svojo ambulanto
oziroma imajo borci prednost
pred ostalimi pacienti določene
ure v ambulanti doktorja Kralja.
Ambulanta naj bi pod temi po-
goji delovala tuđi takrat, ko je
doktor Kralj odsoten, kar pa se
je zgodilo samo ertkrat, sicer je
bila ta ambulanta ob njegovi od-
sotnosti prazna. Govor je bil tuđi
o tem, da se tuđi dogovor o pre-
dnosti ne izvaja v celoti, pravih
dokazov za to pa ni bilo.

Grobovi borcev in drugih žrtev
fašističnega terorja nišo samo na-
ši, ampak stvar celotne družbe in
je v tem smislu treba poskrbeti,
da bodo grobovi ob vsakem času
lepo urejeni.

Ob sprejemu novega zakona o
pokojninskem zavarovanju je
treba izenačiti kmete borce z
ostalimi borci. Posebej je treba
pregledati pravice družin padlih
borcev, katerih visina pokojnine
se zdaj menda oblikuje na podla-
gi delovne dobe, ki jo je dosegel
padli borec, kar pa se nam ne zdi
prav.

Kmetje, ki se povezujejo z
družbenim sektorjem, naj se v
pokojninskem zavarovanju ize-
načijo z delavci v združenem de-
lu. Samoprispevek za zdravstveni
dom se redno pobira, nihče pa ne
pove, kako zdaj stvari stoje.

Kamniški občan prinaša pre-
malo domaćih novic. Nekaj vse-
bine se ponavlja iz dnevnih časo-
pisov, ki jo že poznamo. Pred-
sedujdči, tov. Simšič, je pojasnil,
da Kamniški občan nima stalnih
novinarjev, ampak je odvisen od
tega, kar napišejo občani, tega pa
je malo. Krivi smo torej sami,
ker ne pišemo.

Skoraj zabavna je bila razpra-
va o odtujenem granitnem ka-
mnu, v kateri je krajši konec iz-
vleklo kamniško sodišče, ki ta
siučaj že pet let rešuje, imena
tistega, ki je ta kamen ZB odpe-
ljal in tistega,.ki je dal dovolje-
nje, da ga odpelje, pa kljub vroči
razpravi nismo zvedeli.

G. V.'

Za naini so praznovanja osme-
ga marca: prijetna, prisrčna, za-
grenjena, marsikje samo še spo-
min na pretekla leta. Za ženo-
delavko skrb zbujajoč pogled v
prihodnost. To je bilo razvidno
tuđi na občinskem sestanku dele-
gatk, ki jih skoraj ni bilo, in bi
bila dvorana prazna, če je ne bi
prozno napolnil z drugimi poslu-
šalkami. Vse so s prizadetostjo
prikazovale trenutni neprijetni
položaj matere in delavke, ki je
natrpan s problemi, ki jim skoraj
ni videti konca.

Razšle so se v dvomih in še na
cesti razglabljale: bo občinski
sindikat dovolj vztrajen v zadol-
žitvah in odgovornosti?

Razstava, ki jo je pripravil Go-
renjski muzej za nekdanje akti-
vistke na predvečer praznika je
bila posebno doživetje. Letos
razstavlja slikarka Marija Kralje-
va svoje portrete in lutke, razsta-
va bo odprta do 17. aprila. Vsak,
ki v teh dneh obišče Kranj, naj
ne zamudi priložnosti za ogeld.

Vrh je doseglo praznovanje v
domu JLA v Kranju. Udeležile

so se ga tovarišice, ki so preživele
Auschvvitz, Ravensbruk ter za-
pornice Aichacha. Okrog dvesto
nas je bilo iz gorenjske regije ter
Kamnika, Domžal, Litije in Ši-
ške, kjer so bile med vojno raz-
predene niti političnega delova-
nja.

Proslava je bila, kot že nekaj-
krat, v lastni režiji, ne smemo pa
prezreti mecenov, ki so popestrili
počutje udeleženk. JLA je brez-
plačno odstopila dvorano, našto-
pili so folkloristi iz Save, zapel je
kvartet Zvonček pod vodstvom
Rada Kokalja, Ivanka Šorli je
recitirala pesem Kar čez noć pro-
fesor Marije Grzinčič iz Kamni-
ka, z melodijami iz Cvetja v jesni
jo je na citrah spremljal Rado
Kokalj.

Spodbudno sta spregovorila
Lojze Bukovec, republiški pred-
sednik internirancev in predsed-
nik ZZB NOV občine Kranj
Franc Puhar-Aci.

Razhajale smo se opogumlje-
ne. Zelo težke čaše smo prežive-
le, tuđi sedanje težave borno pre-
magaie - samo, da bi bil mir.

M. B.

Prizadevni mladi
likovniki

Vsak petek popoldne oživi podstrešni atelje nad kamniško galerijo
na Titovem trgu 20. Prostor napolnijo mladi umetniki, člani mladin-
ske likovne sekcije, ki pod vodstvom lx>jzke Kovačeve, likovne
pedagoginje ustvarjajo risbe, grafike, akvarele... Mladi likovniki
nišo začetniki, kajti njihovo ustvarjanje se je začelo že leta 1974.

Takrat je na osnovni soli Toma Brejca začel delovati likovni
krožek, ki ga je vodila tovarišica Kovačeva. Ko so njegovi člani
zapustili osnovnošolske klopi, se nišo hoteli posloviti od ustvarjanja?
Tako se je rodila ideja o ustanovitvi likovne sekcije, ki bi mlade
ustvarjalce še naprej združevala. Ta zamisel se je kmalu uresničila,
začeti so delovati v okviru društva Peter Loboda, vendar so se
kasneje osamosvojili. Starim članom so se pridružili še cicibani in
osnovnošolci.

Danes tako delujejo v treh skupinah. Mlajši dve skupini se pred-
vsem seznanjata z likovnim ustvarjanjem, obiskujeta likovno solo.
Najstarejša skupina, ki jo sestavljajo študentje in dijaki, pa se
seznanja s posameznimi področji likovnega ustvarjanja — z akvare-
lom, grafiko itd. Precej pa tuđi ustvarjajo po lastnih zamislih in
željah.

Člani likovne sekcije pri svojem delu.

Pred dvema letoma je likovna sekcija dobila atelje, ki jim je
omogočil pogoje za dobro delo. Kar se tiče denarja, pravijo, da je
tako kot povsod. Ne dobijo ga mnogo, vendar nekako shajajo ž njim,
priložnostno pa tuđi sami prispevajo kakšen dinar za nakup potreb-
nega materiala.

S svojimi izdelki so se večkrat predstavili občinstvu. Pripravili so že
ćelo vrsto samostojnih razstav - v Titanu, Svilanitu, Domu upokojen-
cev. V teh dneh pripravljajo svoje izdelke za razstavo v Stolu.
Sodelovali so tuđi v gibanju mladih Naša beseda ter na republiški
reviji likovnih skupin leta 1982.

In kakšni so njihovi nacrti za prihodnost? Radi bi pripravili raz-
stavo, s katero bi predstavili kamniškemu občinstvu svoja dela. Želijo
pa tuđi okrepiti svoje vrste in se organizirati v društvo. Zato vabijo
vse mlade, predvsem tište, ki so starejši od 18 let, da se jim pridru-
žijo. Vabljeni so seveda tuđi cicibani in pionirji. Vsi, ki jih likovno
ustvarjanje zanima, se lahko oglasijo vsak petek od 16. ure naprej v
ateljeju.

Mladim ustvarjalcem lahko na koncu zaželimo le še veliko uspehov
pri nadaljnjem delu. MATEJA REBA

Novo branje v
kamniški knjižnici

Komac P.: Angleška slovnica po naše - Cankarjeva založba, 1983.
Gordon G. M.: Steci za življenjem - Cankarjeva založba, 1983.
Konsalik H. G.: Čarobni cvet Namibije - Lipa Koper, 1983.
Heinrich W.: Sam proti Palermu. 1. in 2. knj. - Lipa Kopcr, 1983.
Konsalik H. G.: Diagnoza rak - Lipa Koper, 1983. • '
Zidar P.: Hrastov med - Lipa Koper, 1983.
Vse o ročnih delih - Pletenje, kvačkanje... - Lipa Koper, 1983.
Škorjanec M.: Julijevo leto - Založba Obzorja, 1982.
Znidaršič A.: Tuje pokrajine - Založba Obzorja, 1982. •
Šušteršić F.: Na levern bregu Save - Obč. konf. SZDL Lj., 1982.
Orientacija - Taborniški priročnik - Zveza tabornikov SI., 1983.
Lainšček Franc-Feri: Peronarji - Pomurška založ., 1982.
Lavvrence D. H.: Sinovi in ljubimci - Pomurška založ., 1983.
Marquez G. G.: Huda ura - Pomurška založ., 1982.
Marquez G. G.: Kronika napovedane smrti - Pomurška založ.,

1982.
Marquez G. G.: Odvrženi - Pomurška založ., 1982.
Grad: Veliki slovensko-angleški slovar - Državna založba Slov.,

1982.
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Dovolj dela
za vse mlade

Člani predsedstva mladinske
organizacije Kamniška Bistrica
smo se zopet sestali na našem
stalnem mesni, tokrat z name-
nom, da si zacrtamo konkretne
naloge in cilje za leto 1983. Kot
sem že pisala v 3. številki Kamni-
škega občana, so se mladinci na-
še KS zedinili o nekaterih dolo-
čenih problemih, tako praktičnih
kot teoretičnih (poročanje, dopi-
sovanje v Kamniški občan ipd.),
ki so jih opažali v prejšnjih letih,
zato nam je nedavno izvoljena
predsednica Melita Jeras, štu-
dentka drugega letnika pravne
fakultete, predstavila nekaj svo-
jih predlogov za rešitev teh pro-
Memov. Naj predstavim samo
nekaj njenih bistvenih idej: mo-
rali bi poskrbeti za boljšo obve-
ščenost vseh mladincev in ostalih
krajanov.

To bi dosegli s sprotnim obve-
ščanjem delegatov in z obiski
predstavnikov sveta krajevne
skupnosti; hkrati s tem, pa bi se
seznanili tuđi s perečimi proble-
mi krajevne skupnosti.

S sprotnim obveščanjem in od-
dajanjem poročil o našem delo-
vanju Občinski konferenci
ZSMS Kamnik bi dosegli tuđi
večjo povezanost z ostalimi mla-
dinskimi organizacijami na ka-
mniškem območju. Naslednji
predlog se je dotikal seznanjanja
z gospodarskim! problemi na ob-
močju občine Kamnik in širšimi
problemi, ki tarejo našo državo.
Pri tem se ne bi smeli omejiti
samo na gospodarsko problema-
tiko, ampak bi morali poseči tuđi
na politične in ostale družbenoe-
konomske probleme, ki me tarejo
samo Jugoslavijo, ampak tuđi
druge neuvrščene države. Pri tem
se moramo izogibati lažnih infor-
macij iz nestrokovnih virov, ki
vodijo v nesmiselna razpravlja-
nja in pripomorejo le k okrnitvi
dejstev in splošnoznanih resnic.
Doseći bi morali prosto diskusijo
na svobodno temo brez vsiljeva-
nja mnenj in predlogov, ker bi le
tako lahko dosegli samoupravno
medsebojno sporazumevanje.

Montaža I V anten. Matija
Zibelnik, Zavrti 5, Mengeš,
tel. 737-466.

Sezonsko zaposlim več fan-
tov in deklet za strežbo go-
stov na vrtu Tenis bara. In-
formacije: gostilna »Pod
skalco« Kamnik

Prodam hlevski gnoj, To-
melj, Šmarca 63

Tuđi najmlajše mladince, tište,
ki prihajajo iz osnovnošolskih
klopi, bi morali seznanjati z mož-
nostmi zaposlitve in nadaljnim
šolanjem, kar je prav gotovo zelo
pomembna življenjska preizkuš-
nja.

Na podlagi opisanih predlogov
smo potem sestavili program de-
la za prvih šest mesecev letošnje-
ga leta. Naj naštejem nekaj po-
membnih nalog: sodelovanje v
igrah za pokal OK ZSMS Ka-
mnik, igre brez meja, ki so letos
že tretjič na programu, planinski
pohodi (Stol, Snežnik...), za ja-
snejšo predstavo o življenju po-
hodnikov in alpinistov borno or-
ganizirali predavanje, na katero
bi povabili tuđi znana slovenska
alpinista - Kamničana Bojana
Pollaka in Ireno Markuš. Če bo
snežna odeja dovolj visoka, bo-
rno v smučarski sezoni organizi-
rali smučarsko tekmovanje v sla-
lomu in veleslalomu. Sledijo oči-
ščevalne akcije ob obeh bregovih
reke Kamniške Bistrice, ki ji
zimsko vreme ni prizaneslo. Kar
najhitreje si moramo poiskati tu-
đi primeren prostor, ki bo služil
našemu namenu. V kulturnem
domu na Vegradu so nam že
odobrili uporabo dvorane za ure-
ditev disco kluba. Fantje pravijo,
da so že začeli z delom. Na kul-
turnem področju je za nami kul-
turni večer spomin »gorenjske-
mu slavčku« Francetu Prešenu.
Potem so tu še prireditve ob dne-
vu žena, dnevu OF, delavskem
prazniku (kres), krajevnem praz-
niku in ob vseh ostalih pomemb-
nejših državnih in republiških
praznikih. Poleg teh borno pri-
pravili tuđi 1. samostojni literar-
ni večer in razne kulturne večere
z različnimi zabavnimi dodatki.

Moram reci, da smo si zastavili
dokaj obsežen program dela.
Upam, da bodo vsi mladinci, za-
dolženi za različna področja,. re-
sno pristopili k zastavljenim na-
logam; ob pomoći vseh ostalih
mladincev pa borno potem lahko
uspešno izpeljali vse zastavljene
naloge, ki so pred nami.

SABINA BARAKOV1Č

Hvala za
pozornost

Letos smo bile ženske, starejše od
60 let, iz krajevne skupnosti Perovo
prvič povabljene na praznovanje
osmega marca. Povabila nas je kra-
jevna skupnost, ki je srečanje pripra-
vila v jedilnici Titana.

Precej se nas je zbralo. Pozdravne-
mu govoru je sledil kulturni program,
potem pa pogostitev. V- prisrčnem
razpoloženju je čas hitro minil.

V imenu vseh povabljenih se zahva-
ljujem krajevni skupnosti KamnikPe-
rovo za izkazano pozornost z željo, da
se še kdaj dobimo ob taki priložnosti,

SILVA FILIPIČ

»Ne točimo brezalkoholnih pijač«
V Kamniku imamo mnogo prijetnih lokalov

in lokalčkov. Eden takih je tuđi bar Mitnica in
Club 99.

To je lokal, v katerem se zadržujemo pred-
vsem mladi, sajje drugače zabave za mlade bore
malo in ti ne preostane drugega kot da se dobiš
v kakšnem lokalu s prijatelji, kjer v pogovoru z
njim preživiš kakšno prijetno unco.

Smo pa tuđi mladi občutljivi glede postrežbe,
še posebno če smo v tem lokalu bili vedno dobro
in solidno postreženi, kar seveda gost tudipriča-
kuje. So dnevi, ko si ne želiš piti alkoholnih
pijač in si zaželišsok ali podobno brezalkoholno
pijaco in to željo poveš natakarju. Samo debelo
lahko pogledaš, ko ti ta odvrne: »A, u,.. soka ti
pa ne bom postregel«, in to še v nepravilni
slovenščini.

Moram pripomniti, da se mi to še nikoli ni
zgodilo pri katerem drugem natakarju v tem res
prijetnem lokalu.

Pojavi se tuđi vprašanje, od kdaj veljajo neka
čudna pravila, da ne strežejo brezalkoholnih
pijač v lokalih. Bil sem v mnogih lokalih, tuđi
boljših, kjer sem vedno dobil tisto, kar sem
naročil, tuđi sok, in to brez da bi me pošiljali ne
vem kam.

Mislim, da si s fakšnimi dejanji, posebno v
današnjem času, ko je vedno več alkoholikov in
bijemo vedno hujši boj proti alkoholu, gostinci
ne bi smeli odganjati gostov. Ne vem, ali je bil v
mojem primeru kriv sok, ki ne dosega cene
alkoholnih pijač, ali pa je vzrok neprofesionalen
pristop natakarja, ki opravlja svoje delo brez
veselja in splošne izobrazbe. Q jyf

Inovatorstvo nam še ni dovolj
domaće

Kamniški DIATI, društvo izu-
miteljev in avtorjev tehničnih
izboljšav, bo prihodnje leto praz-
novalo svojo dvajsetletnico.
Društvo povezuje inovatorje, ki
tu lahko izmenjavajo svoje iz-
kušnje, s sindikatom in razisko-
valnu skupnostjo. Prek sto čia-
nov lahko tu najde tuđi pravno
pomoć pri zaštiti svojih inovacij
ter pri uveljavljanju svojih pra-
vic, ukvarjajo pa se tuđi z uskla-
jevanjem samoupravnih aktov,
ki urejajo pri nas zaenkrat še
precej neurejeno področje ino-
vatorstva.

Več kot štirideset članov DIA-
TI se je zbralo v petek, 18. marca
na rednem letnem občnem zbo-
ru. Medse so povabili tuđi več
gostov, med njimi Jožeta Jana,
predsednika Zveze izumiteljev in
avtorjev tehničnih inovacij Slo-
venije, Janka Blagšiča z občin-
skega sindikalnega sveta, pred-
sednika domžalskega DIATI ter
druge.

Clani so izvolili novo delovno
predsedstvo ter sprejeli poročilo
o lanskoletnem delu. Ugotovili
so, da je bilo, leto 1982 za njih
zadovoljivo, saj so dosegli več
pomembnih uspehov. Tako so
med drugim začeli z ustanavlja-

njem sekcij inovatorjev v delov-
nih organizacijah Titan, Zarja in
Svilanit. Tu se še srečujejo z za-
četnimi problemi, kot so urejanje
pravnih in finančnih problemov
inovatorstva. V delovnih organi-
zacijah so na pobudo društva tu-
đi začeli z oblikovanjem doku-
mentacije o delu inovatorjev v
katalogih, ki jih je sedaj potreb-
no stalno dopolnjevati. Organizi-
rali so tuđi tovariško srečanje
inovatorjev v Kamniški Bistrici,
razstavo ob dnevu kovinarjev v
Titanu ter strokovno ekskurzijo
v Miinchen. Finančno stanje
društva je prav tako zadovoljivo,
saj so se v preteklem letu obna-
šali stabilizacijsko, tako da so
precejšen del sredstev prenesli v
letošnje leto.

Člani društva so oblikovali tu-
đi svoje nacrte za letošnje leto.
Ker bo letos v Sloveniji steklo
oblikovanje družbenega dogovo-
ra, ki bo urejal področje inova-
torstva, bodo DIATI-jcvci spro-
žili razpravo o osnutku tega do-
govora. Organizirali bodo semi-
nar za vse, ki vplivajo na inova-
torstvo v delovnih organizacijah
in v občini, pripravili bodo ek-
skurzijo ter povečevali strokovno
usposobljenost članov. Zavzeli se

Uspešna predstavitev
veselo igre »Voda«

Kulturno prosvetnp društvo Tuhinj je po nekaj me-
secih vaj pred nabito polno dvorano v Lazah dvakrat
uspešno predstavilo kmečko veseloigro Jožeta Vam-
bergerja »VODA«. Priprave za uprizoritev so zahteva-
le veliko požrtvovalnosti in vztrajnosti, tako od igral-
cev, katerih je bilo dvaindvajset, kot tuđi od vodja
dramske sekcije tovarišice Kadunčeve.

Delali smo dvakrat tedensko in vsako nedeljo popol-
dan. Vključili smo tuđi mlade, ki so tako prvič stopili
na oder, a so svojo »tremo« kar hitro pozabili, ker je
veseloigra zahtevala polno angažiranje vseh nastopajo-
čih. Zaradi velikega števila igralcev nam je samo dva-
krat uspelo, da smo vsi prišli na vaje, saj smo se stalno
srečevali s težavami kot so, večizmensko delo, bolezen,
pomanjkanje časa ipd...

Zveza kulturnih organizacij občine Kamnik nam si-
cer nudi finančno pomoč pri omenjeni amaterski de-

javnosti, vendar menimo, da je vse premalo storjenega
na tem področju. Tako naše, kot tuđi ostala društva v
občini, za dramsko dejavnost nimamo nikakršne stro-
kovne pomoči (režiserja, maskerja, kostumografa
ipd...)

Menimo da bi v občini lahko organizirali seminar za
vodje dramskih sekcij, kjer bi pridobili osnovno zna-
nje, ki bi ga dopolnili z lastnimi delovnimi izkušnjami
ter tako lažje in uspešnejše pripravili odrsko uprizori-
tev, saj je občinstvo danes tuđi na podeželju zelo
zahtevno.

Kljub vsem omenjenim težavam smo uspeli. Občin-
stvo je navdušeno spremljalo predstavo ter nas nagra-
dilo z dolgim aplavzom. Ni nam bilo žal vloženih ur,
prostega časa in odrekanja. S še večjo voljo se borno
prihodnjo sezono pripravljali za uprizoritev vsa'j enega
odrskega dala.

MARIJA HRIBAR

bodo za bolj tesno sodelovanje z
raziskovalno skupnostjo občine
Kamnik ter za večjo uveljavitev
inovatorstva. V letošnji nacrt so
vnesli tuđi svojo največjo željo -
da bi pridobili lasten prostor, ki
bi jim omogočal še boljše delova-
nje.

Na občnem zboru so podelili
tuđi vsakoletna priznanja inova-
torjem v delovnih organizacijah.
Letošnje nagrade so prejeli: Jože
Vidmar iz Stola, Stane Šnabl iz
Titana, Jože Zore iz Titana, Ivan
Laveršek iz Svilanita, Srećo Hri-

bar iz Zarje ter dolgoletni član in
bivši predsednik društva DIATI
Franc Uršič. Priznanja, ki imajo
namen predvsem normalno
spodbuditi inovatorje, je podelil
predsednik društva Ferdinand
Smolkovič.

Clani so na koncu poudarili, da
je glavni cilj inovatorjev pred-
vsem boljšain cenejša produkci-
ja, zato vsekakor potrebujejo šir-
šo družbeno podporo, razumeva-
nje delovnih organizacij ter tuđi
večjo materiaino stimulacijo.

MATEJA REBA

Koncertna poživitev
Mešani studentski pevski zbor se je pred nedavnim v šol-

skem centru Rudolfa Maistra predstavil na 4. rednem kon-
certu, ki ga je tokrat prvič vodil mladi dirigent iz »domaćih
logov«, Janez Klobčar.'

Avla šolskega centra je bila dobro napolnjena, gotovo bi bila
še bolj, če bi ljubitelji zborovskega petja vedeli za tolikšen
kvalitetni vzpon komaj 5-letnega zbora. Tokrat so pripravili
presenečenje, oziroma popestritev običajnih pevskih koncer-
tov. V prvem, eksperimentalnem delu so nazorno prikazali
pevsko vajo. Vsakdanje oblečeni, z notami v rokah, so spro-
ščeno posedli pred občinstvo in sledili zahtevam pevovodje.
Nato so v prvem koncertnem delu zapeli pet pesmi, med
katerimi je dve pri[cdil umetniški vodja, Janez Klobčar.

Po krajšem odmoru so pevci, preoblečeni v večerne kon-
certne obleke, zapeli še 11 narodnih, domovinskih in umetnih
pesmi, med njimi kar tri v priredbi kamniškega glasbenega
pedagoga in pevovodje Sama Vremška.

Mešani studentski pevski zbor je s svojim ubranim in kvali-
tetnim nastopom ter številnimi dobrimi solisti na moć razvnel
vse poslušalce, ki so pevce nagradili z moćnim aplavzom.
Številni mladi in zavzeti pevci študentskega zbora so gotovo
porok, da tradicija kamniškega zborovskega petja tuđi v pri-
hodnosti ne bo izumrla. Letos se bo zbor predstavil še s petim
rednim koncertom bb 5. obletnici obstoja. jyj j

KMETOVALCI POZOR!
Od 5. do 9. aprila borno prodajali kokošji gnoj na
farmi Podgorje. Kdor želi dobro gnojiti, naj se
oglasi v navedenih dneh od 6. do 16. ure.
JATA TOZD REJA OE DUPLICA

Upokojenci bodo tuđi letos hodili na izlete
Za leto 1983 Društvo upoko-

jencev Kamnik načrtuje većje
število enodnevnih izlctov v raz-
ne kraje naše o/je domovine -
Slovenije. Želja za takuni izleti
je vse večja in za organizatorja je
razveseljiva ocena, da so bili
upokojenci zadovoljni z doseda-
njiiii delom.

Tuđi v letu 1983 bodo izleti
vključevali geografsko spoznava-
nje in seznanjanje z značilnostmi
obiskanega kraja. Obiskali bodo
področja, ki so bila pomembna
za razvoj NOB, se peljali mimo
visokih vrhov na Vrišču, odšli v
Istro in seveda za zaključek obi-
skali novo planinsko kočo na Ka-
mniškem sedlu. To je seveda
nacrt. Če bodo izražene želje za
razširitev sprejetega programa,
bo društvo organiziralo tuđi do-
datne izlete.

Tako bodo odšli upokojenci:
20. aprila na obisk na Ptuj.

Peljali se bodo skozi Celje v Ro-

gaško Slatino in na Ptuj. Tam si
bodo ogledali muzej in po mož-
nosti bližnjo vinsko klet. Vračali
se bodo preko Maribora, Sloven-
skih Konjic, Dobrne in Motnika
v Kamnik.

11. maja bo na vrsti obisk Do-
ma upokojencev v Izoli. Pot jih
bo vodila preko Ljubljane in Po-
stojne do Škocjanskih jam, ki si
jih bodo ogledali in nato nadalje-
vali pot v Koper in Izolo. Tu si
bodo ogledali dom upokojencev
in se lahko kopali v toplem baze-
nu z morsko vodo. Proti večeru
se bodo preko Postoj ne vrnili na-
zaj v Kamnik.

8. junija bodo odšli na obisk v
Goriška Brda. Potovali bodo čez
Kalce, Godovič in Col na Lokve
ter trnovo. V Goriških Brdih si
bodo ogledali znamenitosti kra-
ja, se nazobali sočnih češenj in
obiskali vinsko klet. Ob povratku
se bodo srečali s kraji, kot je
Most na Soči ter se preko Želez-

nikov in Škof je Loke vrnili v Ka-
mnik.

13. julija jih bo pot vodila na
Vršič. Tu si bodo že od Kranja
dalje lahko ogledovali naše naj-
višje gore - Julijce. Na Vrišiču
bo kratek postanek za neposre-
den pogled na bližnje vrhove.
Pot jih bo popeljala v znamenito
dolino Trente in k izviru Soče. Po
obisku Kobarida se bodo vračali
skozi Tolmin v Cerkno, kjer bo-
do obiskali znamenito partizan-
sko bouiišnico Franjo in se nato
skozi Škofjo Loko vrnili v Ka-
mnik.

10. avgusta bo izlet na Pohorje
na Osankarico. V planinskom
domu se bodo okrepčali, nato pa
ogledali znamenito področje pri
»TREH ŽEBLJIH« in si ogleda-
li spomenik, kjer je slavni in le-
gendarni POHORSKI bataljon
januarja 1943 izkrvavel v'neena-
kem boju s sovražnikom.

7. septembra bo že drugič izlet

na Kanuusko sedlo. Vsi ki jim to
fizična sposobnost dopušča se
bodo tega obiska udeležili, saj jih
pričakuje nova sodobna planin-
ska postojanka, ki bo odprta 23.
julija 1983 ob 90-letnici Planin-
skega društva Kamnik.

14. septembra bodo upokojen-
ci odšli v Istro. Peljali se bodo do
Istrskih Toplic, skozi predor pod
Učko in si nazaj grede ogledali še
Opatijo in od đaleč Reko ter se
preko Postojne vračali v Ka-
mnik.

Skupina upokojencev na Kamniškem sedlu

5. oktobra naj bi za zaključek
obiskali Čmomelj. Pot jih bo vo-.
dila skozi Novo mesto čez Gor-
jance, ogledali si bodo slovensko
partizansko metropolo Črno-
melj. Ob povratku bodo obiskali
spomenik Francu Rozmanu-Sta-
netu - komandantu slovenske
partizanske vojske. Preko Do-
lenjskih toplic in Žužemberka,
kjer bi si ogledali impozanten
spomenik padlim partizanom, bi
se prek Ivančne Gorice in Ljub-
ljane vrnili v Kamnik.

Društvo upokojencev je pre-
pričano, da bodo vsi udeleženci
izletov zadovoljni z izbiro krajev
in organizacijo, zato jih vabi, naj
se pravočasno prijavljajo. Zani-
manje za izlete je veliko. Vsem
izletnikom — upokojencem nji-
hovo društvo želi kar največ ra-
zvedrila, užitka in osebnega za-
dovoljstva.

STANE SIMŠIČ

s
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ZAHVALA

Ob smrti našega moža, očeta, dedka,
brata in strica

#*&•- "SS

PETRA
JERETINA

(p. d. Jakčev ata iz Podgorja)

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, znancem
in posebno dobrim sosedom za vsestransko pomoč, za daro-
vano cvetje in vence, izraze sožalja in spremstvo na njegovi
zadnji poti. Iskreno se zahvaljujemo pevcem tovarne Stol
za zapete žalostinke in praporščaku. Hvala tuđi g. župniku

' za opravljen poslovilni obred.

Žalujoči:
Vsi njegovi

Podgorje, Mengeš, Trzin, Količevo, IO. marca 1983

ZAHVALA
Tako tiho, kot je živela, nas je tuđi
nenadoma zapustila naša draga teta

in sestra

FRANČIŠKA
TREBUŠAK

iz Žubejevega
Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem,
znancem in vsem njenim bivšim sodelavcem iz DO Stol
Kamnik za podarjeno cvetje in spremstvo na njeni zadnji
poti. Enako se zahvaljujemo društvu upokojencev Kamnik
in praproščakom. Še enkrat iskrena hvala vsem, ki ste jo

imeli radi in ji kakorkoli pomagali.

Žalujoči:
družina Zver, brata in sestra ter drugo sorodstvo

Kamnik, 18. marca 1983

ZAHVALA

V 88. letu starosti nas je za vedno zapustil dobri mož, ata,
dedek in pradedek

JOŽE GOLOB
izTunjk

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem,
znancem in vsem njegovim sodelavcem za podarjeno cvetje,
spremstvo na njegovi zadnji poti in izrečena sožalja. Hvala
vsem gasilcem, praporščakom, častni straži, govornikoma za
poslovilni govor ob grobu, pevcem za zapete pesmi in g.
duhovniku za pogrebni obred. Vsem še enkrat naša iskrena

zahvala.

Žalujoči:
žena, sin in hčerke z družuuuni

Tunjice, Šenturška gora, Podhruška, Sp. Stranje,
marca 1983

ZAHVALA

Ob nenadni in bridki izgubi mojega moža

IVANA
PRIMANA

iz Vrhpolja

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste ga spremenili na zad-
nji poti, mu darovali cvetje in mu izrekli sožalje. Hvala
družrx?nopolitičnim organizacijam občine Kamnik, govorni-
ku Alojzu Pančurju za tople besede slovesa, pevcem Soli-
darnosti za zapete žalostinke, pihalni godbi iz Kamnika in

praporščaku. Vsem še enkrat iskrena hvala.

Vsi njegovi

Vrhpolje, 14. marca 1983

Odbor za medsebojna delovna razmerja

LEKARNE KAMNIK
objavlja
prosta dela in naloge

čistilke
za nedoločen čas 3,5 ure dnevno
Pismene ponudbe sprejemarno 15 dni od dneva ob-
jave.

ZAHVALA

Ob nenadni izgubi naše drage hčerke
in sestre

MARJANE
VIDEC

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem
in vsem, ki ste jo pospremili na zadnji poti in ji darovali
cvetje. Enako se zahvaljujemo tuđi Študentskemu pevske-
mu zboru iz Kamnika za ganljivo petje in g. kaplanu za

pogrebni obred.

Žalujoči:
mama Tončka, oče Tone, brata Andrej in Jure

Kamnik, marec 1983

ZAHVALA

Ob boleči izgubi našega dragega moža,
atija, tasta, brata, starega ata

in strica

FILIPA
LETNARJA st.

Jeranavo 15, Mekinje

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prija-
teljem, znancem in vsem njegovim ter našim sodelavcem za
izrečena sožalja, darovano cvetje in spremstvo na njegovi
zadnji poti. Zahvaljujemo se tuđi gospodu župniku za po-
grebni obred in poslovilne besede, pevcem za ganljivo zape-
te pesmi in zvonarjem. Še enkrat iskrena hvala vsem, ki ste

nam v težkih trenutkih stali ob strani.

Žalujoči:
žena, sinova in hčerlce z druanami, sestre in brata

ter drugo sorodstvo

Jeranovo, Kamnik, Bakovnik, Komenda, marca 1983

ZAHVALA
Ob smrti našega dragega moža, oćeta,

dedka, pradedka, brata in strica

BENEDIKTA
ZVERŽINA

st.
z Brezij št. 1

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prija-
teljem in znancem za izrečeno sožalje, darovano cvetje in
spremstvo na njegovi zadnji poti. Hvala tuđi g. župniku in

g. kanoniku Golobu za opravljen pogrebni obred.
Žalujoči:

žena Marička, sin Beno z družino, sestra Ivanka in drugo
sorodstvo

Brezje, Mengeš, Dob, marec 1983

ZAHVALA

Ob nenadni izgubi drage žene in mame

JUSTINE
ŠUŠTAR '

roj. Repanšek

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, znancem, sose-
dom in delavcem Ete ter Stola za nesebično pomoč, izreče-
no sožalje, darovano cvetje in številno spremstvo na njeni
zadnji poti. Enako se zahvaljujemo župniku za poslovilne

besede in opravljeni obred.

Žalujoči:
mož Pavle, hđ Pavla in sin Milan

Brezje nad Kamnikom, marec 1983

OBVESTILO
Samoupravna stanovanjska skupnost občine
Kamnik podaljšuje javno razpravo o predlogu
sklepa o dopolnitvi Samoupravnega sporazuma o
temeljih plana Samoupravne stanovanjske
skupnosti občine Kamnik za obdobje 1981-1985 do
15. aprila 1983. Predlog sklepa je bil objavljen v 5.
številki Kamniškega občana.

KOMISIJA ZA^VOLITVE IN IMENOVANJA

SKUPŠČINE OBČINE KAMNIK
razpisuje
prosta dela in naloge

SEKTORJA IZVRŠNEGA SVETA IN
VODJO STROKOVNE SLUŽBE

POGOJI: visoka izobrazba družboslovne smeri in 5
let ustreznih delovnih izkušenj.
Poleg navedenega mora kandidat imeti sposobnosti
za organizacijo in vođenje ter druge pogoje, ki se
preverjajo v postopku imenovanja.
Mandat za navedena dela traja 4 leta.
Prijave s priloženimi dokazili sprejemamo 15 dni po
objavi na naslov:
Skupščina občine Kamnik, Komisija za volitve in
imenovanja, Titov trg 1.
Kandidati bodo obveščeni o izbiri v roku 30 dni od
končanoga postopka izb'ire.

ZAHVALA

Po težki bole/ni nas je zapustil naš
dragi oče, stari ata in stric

J ANEZ
HOČEVAR

izBuča9

Iskreno se zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom, prija-
teljem, znancem in našim sodelavcem za podarjeno cvetje,
spremstvo na zadnji poti in izrečena sožalja. Zahvala tuđi
pevskemu zboru Šmartno in g. župniku za opravljen po-

grebni obred.

Žalujoči:
vsi njegovi

Buć, Gradišće, Kamnik, Izola, 15. marca 1983

ZAHVALA

Ob boleči, mnogo prerani izgubi naše
drage žene, mamice in hčerke

ALBINCE
ŠURK

izSoteske72

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, nje-
nim in našim sodelavcem, ki so se od nje pošlo vili, darovali
cvetje, nam izrekli sožalje in jo pospremili na njeni zadnji
poti v prerani grob. Hvala govorniku iz veleblagovniće Na-
predek Domžale za ganljive besede slovesa, pevcem za za-
pete žalostnike, praporščakom in g. župniku za pogrebni

obred in poslovilni govor.

Žalujoči:
vsi njeni

Soteska, 10. marca 1983

STROKOVNA SLUŽBA

SKUPŠČINE OBČINE KAMNIK
' razpisuje

prosta dela in naloge

VODJE KADROVSKE SLUŽBE
POGOJI: visoka izobrazba družboslovne smeri in 3
leta ustreznih delovnih izkušenj
Poleg navedenega mora imeti kandidat sposobnosti
za organizacijo in vođenje ter druge pogoje, ki se
preverjajo v postopku izbire.
Prijave s priloženimi dokazili sprejemamo 15 dni po
objavi na naslov:
Skupščina občine Kamnik, Titov trg 1.
Kandidati bodo obveščeni o izbiri v roku 30 dni od
končanoga postopka izbire.

Pooblaščeni servis za kmetijske stroje SIP
Šempeter

LOJZE LAH
Klanec 13, Komenda
tel. (061)841-022
opravlja garancijska popravila, popravila izven
garancijskega roka, popravila na domu - rezervni
deli iz proizvodnoga programa SIP Šempeter.
Popravila traktorjev in druege kmetijske
mehanizacje.
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Z občnega zbora Društva invalidov Kamnik

Prijazna beseda je veliko,
a ne dovolj

Dolgo sem premišljeval, kako
naj sestavim oziroma napišem po-
ročilo o delu Društva invalidov Ka-
mnik. A ne zato, ker ne bi bilo kaj
napisati. Menim, da je bilo delo v
letu 1982 zadovoljivo, za nekatere
bolj, za druge manj uspešno, ncka-
teri pa bi rekli, da je bilo ćelo ne-
uspešno. Skratka, želja in cifji
Izvršnega odbora je bilo, in bo se-
veda tuđi v bodoče, da bi po svojih
močch skušali koristiti našim invali-
dom. Z velikim zadovoljstvom ugo-
tavljam, da opravljeno delo ni le
delo enega človeka, temveć delo
tima oziroma izvršnega odbora.

Većina je seznanjena z delom in
akcijami, ki smo jih v preteklem
letu izvedli oziroma opravili, će ne z
vsmi, pa vsaj z nekaterimi. Ne mo-
rem mimo tega, da na bi omenil
mednarodnega dneva invalidov, ki
je vsako leto na prvo pomladno
nedeljo. Pomlad vedno pora ja novo
življenje in tako tuđi mi invalidi po
prestani težki bolezni ali nesreći za-
živimo novo življenje, polni nad in
zaupanja v našo samoupravno
družbo. Marsikateri udeleženec
lanskoletne proslave mednarodne-
ga dneva invalidov se najbrž še da-
nes spominja, kako kvalitetno in
ganljivo so pripravili svoj program
člani društva slepih in slabovidnih
Karei Jeraj iz Ljubljane, pa prelepo
zapetih pesmi Študentskega pev-
škega zbora in ne nazadnje progra-
ma naših najmajših, gojencev. Za-
voda za usposabljanje invalidne
mladine v Kamniku.

Tuđi letos kulturna skupine druž-
tva invalidov Kamnik, ki ji mi pra-
vimo »kulturniki«, pripravlja nekaj
podobnega. Program borno dopol-
nili z recitalom Silva Balantiča, na-
stopila bosta še mešani pevski zbor
Titan in dramska skupina Stol.

V Kamniški Bistrici smo imeli la-
ni prvi piknik društva in kljub de-
ževnemu dnevu se nas je zbralo
precej. Uživali smo ob poskoćnih
polkah in valčkih, ki jih je izvajal
ansambel bratov Krt. Marsikdo
med nami je obujal spomino na
starše, babico ali dedke ob plesu
folklorne skupine Kamniška Bistri-

ca. Ne nazadnje smo si s petjem
tuđi sami razveselili deževni dan in
prav je bilo tako. Kakor na vseh
podobnih priredi tvah, smo se zbli-
žali, si zupali probleme in težave in
kar je najvažnejše, se spoznali in
vedrega srca odšli v jutrišnji dan.
Nekaj podobnega načrtujemo tuđi
letos, saj želimo, da bi bil piknik
tradicionalen in da bi prestopil ob-
ćinske me je, će ne še dl je in povezat
srca vseh invalidov naše ožje domo-
vine.

Kdo se ne bi spomnil prvega izle-
ta v tujino, ki je bil za nekatere prvi
skok v tujino. Ob Kernjakovih pe-
smih smo se naenkrat znašli v Bo-
rovljah, kjer je bilo v samopostrež-
ni trgovini kar premalo prostora za
vse. Prelepo Vrbsko jezero z okoli-
co je bilo za nas enkraten užitek.

Ševeda pa ima društvo invalidov
Kamnik poleg družabnih, rekrea-
tivnih in kulturnih nalog tuđi re-
snejšo problematiko. Ni nam vsee-
no, da skoraj ćetrtina našega član-
stva (800 članov) živi v dokaj tež-
kem gmotnem položaju. Zato se
preko socialne komisije vsaj enkrat
na leto spomnimo invalidov, ki so
najtežje prizadeti. S simboličnim
darilom, ki je v skladu z našimi
finančnimi možnostmi, jih obišče-
mo ob novem letu. Zavedamo se,
da to ne rešuje problema. Naj se na
tem mestu zahvalim vsem tištim, ki
so v tej humani akciji sodelovali.
Letos tesno sodelujemo z obćinsko
skupnostjo socialnega skrbstva, us-
kladiti pa želimo humanitarne akci-
je tuđi z Rdečim križem. Tako bo-
rno skupaj reševali probleme so-
cialnega varstva naših invalidov ter
jih skušali s svojimi skromnimi
sredstvi, zlasti pa z našim delom,
čim več razrešiti.

Žal pa smo invalidi v zdravstveni,
pomoći zopet prikrajšani. Pred leti
težko izbojevana oprostitev partici-
pacije za vse invalide, ne glede na
izvor oziroma nastanek invalidno-
sti, se je izničila. Razumemo gmot-
ni položaj Jugoslavije, razumemo
napore delovnih ljudi za gospodar-,
sko stabilizacijo, poudarjamo pa,
da je prenekateri delovni invalid ob

ustvarjanju naše samoupravne so-
cialistične družbe izgubili svoje
zdravje. Menim, da bi morali biti
kriteriji za oprostitev participacije
bistveno drugačni. Vedeti je treba,
da je invalid predvsem človek in da
je njegovo zdravje vse prej kot za-
dovoljivo. Je mar dopustno, da si
invalid ob nizkih osebnih prejem-
kih ne more, dvigniti naroćenih
očal, protez, ortopedskih pripo-
močkov in podobno, da sele ko pri-
đe najhujše odide k zdravniku. In
kje je sedaj preventiva? Velikokrat
se mi v zadnjem času ustavi misel
ob starem slovenskem pregovoru:
»Siti lačnega ne razume, kakor tuđi
zdrav bolnega ne.« K takšnemu
razmišljanju me sili tuđi dejstvo, da
smo iz naših vrst od novega leta do
danes izgubili 16 invalidov.

Zahvaliti se moramo Kqmiteju
za družbenoekonomski razvoj
Skupščine občine Kamnik in vsem
tištim, ki so nam s svojo humanost-
jo in človečnostjo priskočili na po-
moć v naši akciji prednostne oskrbe
s posameznimi izdelki, ki jih je bilo
teže dobiti v trgovini. Zahvala gre
tuđi trgovskemu podjetju Kočna, ki
nam s svojimi uslugami tako nese-

bično pomaga. Razumljivo je, da z
nekaj besedami človek ne more po-
vedati vsega, kar želi in mora. Ne-
dorečeno naj se izkaže v našem ak-
tivnem delu. Na koncu bi se rad
zahvalil vsem, ki so kakorkoli po-
magali, zlasti vsam članom izvršne-
ga odbora društva invalidov Ka-
mnik,ki so resnično požrtvovalno in
nesebično žrtvovali svoj prosti čas.
Poleg drugega dela so se naših 18
sej udeleževali skoraj polnoštevil-
no, zavedajoč se, da s svojim delom
dajo svoj delež v mozaik naše sa-
moupravne skupnosti, pa čeprav za
svoje delo nišo prejeli nikakršnega
honorarja. Enako vsem poverjeni-
kom po delovnih organizacijah in
krajevnih skupnostih. Nadalje Zve-
zi dmštev invalidov Slovenije,
družbenopolitičnim organizacijam
in delovnim organizacijam za nese-
bično finančno pomoć. Nas vseh pa
ostane, da v letu, ki je pred nami,
vestno, humano, človeško in požr-
tvovalno delamo in tako upraviči-
mo zaupanje, ki nam je dano.

CENE MIHELIČ
Predsednik društva

invalidov Kamnik

Fotografija kaže posledice. Do nesreće je prišlo zaradi neupoštevanja
prometnih predpisov. V nesreći ni bil nihče mrtev, nastala pa je večja
materialna škoda in telesne poškodbe.

Spet je gorelo ...
Vedno, ko se oglasi sirena s

svojim značilnim zvokom, ki
traja 3 X 20 sekund z vmesnimi
15-sekundnimi prekinirvami
človeka presune in nehote po-
misli: Kje zopet gori? Mogoče
doma, pri sosedu, na delovnem
mestu. Tuđi letos smo v občini
Kamnik ta neprijetni zvok že
nekajkrat slišali, a smo sele na
začetku leta. Spoznajmo v na-
daljevanju tega zapisa nekaj
vzrokov za nastanek požarov,
ki povzroče letno posamezni-
kom in naši družbi ogromno
materialno škodo, ter nekatere
preventivne ukrepe s katerimi
sami lahko preprečimo nasta-
nek požara.

Do konca februarja smo
imeli v občini Kamnik že 11
manjših in večjih požarov.
Skupna materialna škoda je
ocenjena na približno
3,500.000 din. Ža ta podatek
nam pove, da smo v prvih dveh
mesecih letos tako po številu
požarov kot po matcrialni Ško-
di imeli več kot polovico vsega
letnega števila požarov v posa-
meznih preteklih letih. Nave-
den podatek naj nam bo zado-
sten razlog, da v prihodnje na
vse možne in znane načine po-
skušamo odstraniti vzroke za
nastanek požarov. Pri letošnjih
enajstih požarih so bili vzroki
naslednji: otroci in vžigalice 3
x, mehansko trenje vrtljivih se
delov 2 x, električna instalaci-
ja 1 x, slab dimnik 1 x, odvr-
žen cigaretni ogorek 1 x, osta-
lo 3 x. Iz navedenaga je razvi-
dno, da že samo z večjim pre-
ventivnim in samozaščitnim de-
lovanjem, seznanjanjem o
možnih nevarnostih za požar,
odstranjevanjem vnetljivih ma-
terialov iz območij, kjer je ali
lahko priđe do povećane tem-
perature, z rednim nadzorom
kurilnih naprav in podobnimi
ukrepi, lahko in moramo v bo-
doče preprečiti nove požare.

Kaj in kako lahko sami kon-
kretno storimo?

V spomladanskih mesecih ne
zažigajmo suhe trave, grmičev-
ja in drugih gorljivih odpadkov

Dopustimo, nđj strokovne ose-
be (dimnikarji) v predpisanih
rokih redno očistijo dimnovo-
dne tuljave, peči in drugo, ter
po potrebi izžigajo saje. Ravno
tako večkrat sami kontroliraj-
mo stanje teh naprav, zame-
njajmo poškodovana ali dotra-
jana dimna vratica in odstrani-
mo iz podstrešij ves gorljiv ma-
terial.

Preprečimo mlajšim otro-
kom dostop do vžigalic.

Dotrajano ali poškodovano
električno instalacijo v stano-
vanjskih hišah, gospodarskih
poslopjih in podobnih objektih
naj zamenja strokovno uspo-
sobljena oseba - električar.

Dosledno upoštevajmo nor-
mative in navodila za shranje-
vanje večjih količin snovi, ki
lahko povzroče samovžig kot
npr.: seno, žaganje, premog
ipd:

Ne shranjujmo prekomernih
ali nedovoljenih količin lahko
vnetljivih tekočin (nafta, ben-
cin) kjerkoli, ker abstaja pra-
vilnik, kako smejo biti te teko-
čine vskladiščene. (Ur. list
SFRJ št. 20/71).

Seveda pa tu nišo našteta vsa
področja in nevarnosti, kjer
lahko priđe do požara. Ze.lo
pametno ravna tišti, ki ima do-
ma pripravljen ročni gasilni
aparat za gašenje manjših za-
četnih požarov. Najprimernejši
ročni gasilni aparat, s katerim
smemo gasiti skoraj vse vrste
požarov kot npr. les, papir, tek-
stil, vnetljive tekočine je aparat
na prah, imenovan S-9. Dobite
ga lahko v DO Varnost, TOZD
Gasilska oprema, Ljubljana,
Mestni log, Koprska 46.

Iz tega zaključimo, da lahko
predvsem z dosledno vzgojo in
požarno varnostno preventivo
skozi vse leto in ne samo ob
raznih akcijah pripomoremo k
temu, da zmanjšamo število
požarov. To pa zahteva od nas
vseh, da postane požarno var-
nostna preventiva res sestavni
del naše družbene samozaščite.

ODDELEK ZA NOTRANJE
ZADEVE

Prometna varnost v preteklem letu
Na območju občine je bilo v

letu 1982 6 prometnih nezgod
manj kot leta 1981, oziroma 109
prometnih nezgod s hudo ali lah-
ko telesno poškodbo. Pri pro-
metnih nezgodan pa so bile hujše
posledice, saj je v 9 prometnih
nezgodan izgubilo življenje 10
oseb, leta 1981 pa 5.

Če analiziramo okoliščine, v
katerih so se pripetile prometne
nezgode, ugotovimo, da družbe-
na disciplina na tem področju ni
zadovoljiva. Udeleženci v pro-
metu nemalokrat kršijo predpi-
se: ne upoštevajo omejitve hitro-
sti, izsiljujejo prednost, ne prila-
goidijo vožnje pogojem čest in
drugim prometnim razmeram,
vozijo pod vplivom alkohola itd.
Ne moremo več govoriti o po-

manjkljivi prometni signalizaciji
na nekaterih cestah, saj se je ta
lani izboijšala. Še vedno pa se
mesto Kamnik ni razbremenilo
glede gostote prometa, ker ni iz-
peljana povezovalna cesta z ob-
voznico, vsled česar prihaja zara-
di ozkih ulic do prometnih zasto-
jev. Z dograditvijo drugega dela
severne obvoznice (most preko
Kamniške Bistrice) se je stanje
na tem področju nekoliko izbolj-
šalo, saj je ves tranzitni tovorni
promet preusmerjen na obvozni-
co in je s tem znatno zmanjšana
gostota prometa po mestnih uli-
cah.

Naslednje tabele prikazujejo
število prometnih nezgod, posle-
dice in pa število udeležencev v
nezgodan:

Št. odvzetih vozniških
dovoljenj
Opozorjenih voznikov
Odvzetih prom. dovoljenj
neizpravnost vozil
Obravnavanih vinjenih voznikov
Odvzem krvi zaradi vožnje
pod vplivom alkohola
Opravljeni preizkus
na alkohol

246
3470

48
218

41

298

273
4970

94
417

57

310

303
3636

108
541

43

326

prometne je razvidno, da so v
tekočem letu na območju občine
Kamnik obravnavali in podali
skupno 187 (104) predlogov so-
dniku za prekrške. Od tega 96
voznikov, ker so vozili pod učin-
kom alkohola (50) in 91 predlo-
gov zoper kršitelje CPP (55). Po-
leg predlogov je bilo 196 vozni-
kov mandatno kaznovanih, napi-
sani so bili 4 plačilni nalogi in
562 voznikov opozorjenih zaradi
kršitev cestno prometnih predpi-

Prometne nezgode brez tele-
snih poškodb in manjšo material-
no škodo so se pripetile pred-
vsem na parkirnih prostorih, kjer
povzročitelji oškodovancu nišo
nudili, oziroma pustili svojih po-
datkov. Le redki so primeri, da
občani očividci o pobeglem voz-
niku obvestijo PM, oziroma po-
vedo podatke o pobeglem voz-
niku.

ZAKUUČEK
Da bi dosegli solidarnost v

medsebojnih odnosih udeležen-
cev v prometu, moramo krepiti
njihovo disciplino in odgovor-
nost. Ustvarjati je treba pogoje,
da bo promet potekal pravilneje
in varneje, s tem pa borno pre-
prečili tuđi prometne nezgode.

Potrebno bo bolj dosledno in
zavzeto organizirati in izvajati

naloge iz prometno izobraževal-
nega in preventivnega dela, raz-
vijati prometno zavest in etiko.

V ta namen naj bi se v aktivno-
sti vključili na podlagi družbene
samozaščite občani, društva, kra-
jevne skupnosti, organizacije
združenega dela, družbene orga-
nizacije, družbeno politične or-
ganizacije in skupnosti. Nišo sa-
mo organi in organizacije dolžni
skrbeti za večjo varnost v cest-
nem prometu, ampak lahko veli-
ko pripomorejo tuđi starši z ne-
nehnim opozarjanjem otrok o
obnašanju na javnih cestah.

Prometna varnost je stvar nas
vseh, je del našega življenja,
okolja in zrcalo naše kulture in
zavesti.

Občinski svet
za preventivo in vzgojc

v cestnem prometi
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ŠTEVILO PROMETNIH NEZGOD:
1980 1981 1982

S smrtnim izidom 8 5 9
S hudimi telesnimi poškodbami 53 59 33
Z lahkimi telesnimi poškodbami
in večjo materialno škodo ' 42 52 67

SKUPAJ: 103 116 109

POSLEDICE PROMETNIH NEZGOD:
SMRTNE HUDE LAHKE
1981 1982 1981 1982 1981 1982

Pešci 3 2 15 10 14 15
Kolesarji 0 1 6 3 9 16
Potniki 1 0 16 7 30 19
Vozniki 1 7 25 16 44 36

SKUPAJ: 5 10 62 36 97 76

UDELEŽENCI PROMETNIH NEZGOD:
1980 1981 1982

Pešci , 19 31 28
Kolesarji 20 13 24
Motoristi 21 20 22
Osebni avtomobili 114 123 90
Tovorna vozila 0 9 14
Avtobusi 0 4 . 5
Traktoristi 2 5 7
Vprežna vozila 0 1 1
Vlak 0 3 0
Potniki 35 52 28

SKUPAJ: 211 261 219

Od skupnega števila promet- sicer 2 otroka pešca s smrtnim
nih nezgod je bilo 24 udeležen- izidom, 5 otrok s hudo telesno
cev pod vplivom alkohola (leta poškodbo (kolesarji, pešci in
1981 34). potniki) in 6 otrok z lahkimi tele-

Med udeleženci prometnih snimi poškodbami (pešci in kole-
nezgod je bilo 24 otrok (8) in sarji).

ČAS PROMETNIH NEZGOD:
1980 1981 1982

Od 5.00 do 14.00 23 41 33
Od 14.00 do 23.00 68 62 67
Od 23.00 do 05.00 12 13 9
SKUPAJ: 103 1.16 109

VZROKI PROMETNIH NEZGOD S SMRTNIM IZIDOM
1981 1982

Neprimema hitrost 3 6
Vzvratna vožnja 1 0
Pod učinkom alkohola 1 0
Nepravilno prehitevanje 0 1
Izsiljevanje prednosti 0 2
SKUPAJ: 5 9

NAJPOGOSTEJŠI VZROKI Šmarca-Domžale 7
PROMETNIH NESREČ: Obvoznica Voljčji potok 3

Neprimema hitrost ^ 5 S K U P A J : 1 0 9

Vinjenost 24 j ^ • b j l o 5 p r o m e t n i h n e z .
fasiljevanje prednosti 8 ć o d s hudimi ali ll>kjimi telesnimi
Nenadno prečkanje ceste 8 ^ 5 ^ ^ ^ ( 3 ) j v š

J
t i r i h primah

0 8 1 8 1 0 l f > je PM pobeglega voznika izsledi-
SKUPAJ: 109 la, enega pa ne.

NAJPOGOSTEJŠI KRAJI PROMETNE NEZGODE
PROMETNIH NEZGOD: Z MANJŠO MATERIALNO
Kamnik-Motnik-Ločica 22 ŠKODO DO 20.000 DIN
Lokalne ceste 22 BREZ TELESNIH POŠKODB
Kamnik-Duplica 18 V letu 1982 je bilo poleg ome-
Kamnik-Stahovica-Gornji njenih prometnih nezgod še 156
grad v 11 prometnih nezgod z manjšo ma-
Kamnik-Podgorje-Moste 10 terialno škodo (91), kršitelji so
Mestne ulice 9 bili predlagani v postopek pri so-
Mengeš-Brnik 7 dniku za prekrške.

VRSTA fJKREPOV, KI JIH JE IZVAJALA PM:
1980 1981 1982

Število podanih predlogov
poepp 703 859 1144
Število predlogov
manjše prom. nez 91 131 156
Plačilni nalogi 206 242 263
Št. denarno kaznovanih
kršiteljev 1446 1827 1194

Skupna vsota denamih kazni,
izrečenih na kraju prekrška, je v
letu 1982 znašala 283.040 din.
(335.220 din).

V tekočem letu je bilo obrav-
navanih 124 voznikov več, ki so
vozili pod učinkom alkohola.

Poleg prekrškov na področju
varnosti cestnega prometa je PM
podala pristojnemu TJT eno
ovadbo za gospodarski presto-
pek. (2).

Iz poročila postaje milice -

MANJŠE PROMETNE NEZGODE S POBEGI:
1980 1981 1982

Skupno število PN s pobegi 46 60 68
Raziskanih 21 28 27
Neraziskanih 25 32 41



Le tako naprej, naši strelci!
Potem, ko so bila po strefcldh

dnižinah obcine izvršena vsa kvaU-
Bkadjska tekmovanja - obvezna po
programu za obcinsko prvenstvo z
zračno puško in Zlato pušSco in
dopisno ligo, je najbolje streke vo-
dila pot na tekmovanja za najvBje
naslove v zveznem in repubUŠketn
merilu.

Na tradicionalnem tumirju repu-
blik in pokrajin, februarja v Prištini,
z zračnim orožjem, je v ekipi Slove-
nije nastopil naš zvezni mojster -
strelec Marjan Repič ter z rezulta-
tom 574 krogov pripomogel, da se
je ekipa Slovenija uvrstila na II.
mesto za SR Srbijo.

Kamnik ima zveznega mojstra
strelca Marjana Repica. Andrej
Flerin pa je že dvakrat potrdil nor-
mo za I. zvezni perspektivni razred,
10 mojstrov strelcev pa je ta naslov
potrdilo na lanskoletnih regijskih in
republičkih tekmovanjih in so imet-
niki najvišjih strelskih priznanj in
trofej, kot so: Bertoncelj, Rihtar,
Peršin, Burja, Radej, Vrankar, Hri-
bar, Flerin in Spruk.

Na republiškem prvenstvu z zrač-
nim standardnim orožjem za vse
kategorije v mesecu februarju v
Kranju, kjer je nastopilo 110 strel-
cev iz vse Slovenije, je ekipa Ka-
mnika v postavi:

Repič Marjan, Flerin Andrej,
Burja Bojan osvojila v članski kon-
kurenci s puško I. mesto (1681 kro-
gov od tega 90 centrov).

Naslov republiškega prvaka je
osvoji) Marjan Repič, ki je nastre-
Ijal 571 krogov ali krog več, kot

trenutno eden najboljših slovenskih
strelcev Rajmond Debevec. Naš
Andrej Flerin je bil tretji.

Na končnem tekmovanju repu-
bliške dopisne lige z zračnim orož-
jem mednarodni program v Gro-
suplju je naša ekipa osvojila II. me-

Naš zvezni mojster strebtva Marjan
Repič ob podetttvi zlate puščice ob-
čine Kamnik za leto 1983

sto, Marjan Repič je bil drugi (samo
1 krog manj od zmagovalca De-
bevca).

Tuđi finale na regijskem tekmo-
vanju za Zlato puščico na 10. mest-
nem strelišču Stola v organizaciji

občinske strelske zveze Ljubljana-
Bežigrad je Kamničanom prineslo
uspehe.

Tri je strelci Titana so na republi-
škem prvenstvu v Hrastniku dosegli
normo za nastop na državnem pr-
venstvu.

Dne 6. 3. 1983 se je ekipa Ka-
mniških strelcev udeležila državne-
ga prvenstva v Samoboru in dosegla
7. mesto.

Razveseljivo je, da so strelci iz
ene najmlajših naših družin SD Tu-
hinj začeti uspešno tekmovati v ob-
činskem meriiu. Številna medseboj-
na tekmovanja naših strelskih dru-
žin so prinesla tuđi lepe uspehe po-
sameznikom in ekipam. Kamniški
strelci trenutno vadijo pod strokov-
nim vodstvom izkušenih in uspešnih
strelcev Ivana Podgornika in Ivana
Peršina; v svojem sestavu pa imajo
13 sodnikov občinskega razreda z
vodjem tov. Francem Kerecem,
Podgornik pa je pred kratkim opra-
vil vse potrebno za naslov zveznega
sodnika.

Po koledar ju strelskih tekmovanj
SZS za leto 1983 čakajo kamniške
strelce še številna tekmovanja in ra-
zveseljivo bi bilo slišati še kaj o
uspehih pionirjev in naših strelk saj
so pred leti tuđi tu uspešno nasto-
pali.

Vsem, ki so nas v strelskem špor-
tu tako uspešno zastupali, velja
izreci zahvalo in seveda čestitke za
osebne uspehe na tekmovanjih v
moćni in kvalitetni jugoslovanski
konkurenci.

JANEZ TAJČ

Aktiven odbojkarski naraščaj
Tako ko« je v kamn&ki odbojki že

tradicija (posebej pet, šest let nazaj),
si v Odbojkarskem klubu Kanuiik
skupaj s šolskimi športnimi društvi ze-
lo intenzivno prizadevajo za vzgojo
mladih odbojkarjev in odbojkaric.

Da bi preverili pravilnost in kvalite-
to njihovega dela, se vrsta teh mladih
ekip vsako leto pomeri na većih tek-
movanjih. Tuđi v letošnji zimsko -
pomladni sezoni 1982/83 je tako. Ne-
koliko prej kot običajno so se v tej
sezoni pomerili med seboj pionirji in
pionirke, to je učenci in učenke
osnovnih šol za naslov prvakov občine
Kamnik.

OB&NSKO PRVENSTVO PIO-
NIRJEV IN PIONIRK je bilo tuđi
letos po številu nastopajočih ekip re-
kordno. Kar 10 vrst je nastopilo, 5 pri
fantih in 5 (ena več kot lani) pri de-
kletih. Ob tradicionalnih udeležencih
iz obeh kamniških osemletk smo bili
tokrat še posebej veseli nastopov od-
bojkarjev učencev in učenk osnovne
sole Komenda - Moste. Čeprav je bila
kvaliteta, posebno pri fantih, zaradi
morda preranega termina prvenstva,
nekoliko slabša kot lani, smo v športni
dvorani OŠ F. Albrehta videli lepe
borbe. V obeh konkurencah sta tuđi
letos zmagali vrsti OŠ F. Albrehta,
vendar je treba pripomniti, da je bila
pri fantih letos ta zmaga mnogo težja,
kot prejšnja leta, saj se v OŠ T. Brejca
spričo nekajletnega dela, tuđi že obli-
kuje tradicija. Zlasti je navdušila dru-
ga ekipa te sole, ki jo je sicer »ad hoc«
iz obetajočih športnikov starejših let-
nikov te sole sestavil prof. Kobentar.

Rezultati: Pionirji F. Albreht I - T.
Brejc II 2:1/9 2:1 (9,-14,12), F. A. I
- F A. II 2:0 (9, 5), T. Brejca I I : F.
Albrehta II 2:0 (10, 10), T. Brejca I :
Komenda Moste 2:0 (8, 3). Finale: T.
Brejca II - Komenda (Moste 2:0 (4,
1), Fr. Albrehta II - Komenda (Moste

2:0 (14,4), F. Albrehta I - T . Brejca I
2:0 (7, 7) Končni vrstni red: 1 (F.
Albrehta I, 2) T. Brejca I, 3 (T. Brej-
ca II, 4) F. Albrehta II, 5) Komenda -
Moste.

Za zmagovalno ekipo so igrali:
Krošelj Matjaž, Slabajna Janez, Skor-
janc Matej, Stele Janez, Pinterič
Aijaž, Windšnurer Jurij, Černelič Mi-
ha, Poljanšek Janez, Petek Robi,
Zlatnar Franci.

Pionirke: T. Brejca I - F. Albrehta
II 2:0 (13, 8);T. Brajca I -Komenda
Moste 2:0 (3, 6), F. Albrehta I - T.
Brejca II 2:0 (4, 0), F. Albrehta II -
Komenda Moste 2:1 (14,-7, 12).

Finale: Fr. Albrehta II - T. Brajca
II 2:0 (2, 3), F. Albrehta 1 -T. Brejca
I 2:0 (12, 9). Končni vrstni red: 1. OŠ
Frana Albrehta I, 2 (T. Brejca 1,3) F.
Albrehta II, 4 (T. Brejca II, 5) Ko-
menda Moste. Za prvo vrsto so nasto-
pile: Šonc Maja, Rebol Brigila, Kolo-
žič Jana, Kavčič Irena, Kališnik Mar-
jeta, Černjavič Mira, Krošelj Alenka,
Biček Tončka, Bratovž Andreja, Ker-
mavner K., Jeglić Nada.

Prizadevni vaditelji pionirskih ekip
Stele Tone, Slabajna Melita, Jončcski
Aco, Windšnurer Milan in drugi si v
bodoče želijo še tesnejše sodelovanje
zlasti s profesor)i telesne vzgoje na
vseh šolah, že od začetka šolskega
leta, pa skozi vse šolsko leto, pa v
telovadnicah vsaj po dva dveurna ter-
mina (tuđi v Mostah), usmerjanje naj-
bolj talentiranih v odbojkarski šport
in pa, z organiziranim udarniškim de-
lom učencev pa takojšnjo izgradnjo
letnih odbojkarskih igrišč ob vsaki soli
v občini.

Na obmoenih prvenstvih popobi
uspeh

Januarja in februarja so na prven-
stvih ljubljansko - novomeškega ob-
močja nastopili tuđi mladinci in kadeti

Desnica prvi, Lukan
tretji

Lokostrelci v prostem slogu (meril-
ne naprave) so se sredi februarja po-
merili na državnem prvenstvu, ki je
bilo v zagrebškern Domu športov. Na
turnirju, na katerem so tekmovalci
streljali z razdalje 25 m, je nastopilo
prek 100 lokostrelcev iz 16 jugoslo-
vanskih klubov. Doseženi so bili dobri
rezultati. Izkazali so se tuđi tekmoval-
ci LK Kamnik, posebej mladinci, saj
so dosegli nekaj odličnih rezultatov. V
kategoriji prosto je v mladinski kon-
kurenci zabeležil odličen rezultat
Dragan Desnica, saj je nastrelil kar
545 krogov, kar mu je prineslo naslov
državnega mladinskega prvaka v dvo-
ranah za leto 1983. Nekoliko slabše je
streljal Brane Lukan, ki je v isti kate-
goriji in prečoj moćni konkurenci
osvojil 3. mesto, kar je lep uspeh.
Tako Desnica kot Lukan sta znova
dokazala, da sodita prav v vrh jugo-
slovanskega lokostrelstva v mladinski
konkurenci; s svojimi rezultati bi do-
segla vidnejše uvrstitve tuđi v članski
konkurenci.

V članski konkurenci se je Dušan
Orehek uvrstil na dobro 13. mesto,
Mile Desnica pa na 28. mesto. Ome-
nim naj, da je v mladinski konkurenci
tekmovalo 23 tekmovalcev, v članski
pa prek 60, kar je največ doslej,

Istočasno so se tekmovalci v instik-
tivnem slogu pomerili za YU pokal. V
okrnjeni konkurenci je Vojko Colnar

Dragan Desnica, najboljB jugoslo-
vanski lokostrelec v mhrfln^i konku-
renti

nastrelil 503 kroge in premoćno zma-
gal, drugo mesto je osvojil Matjaž
Pogačar, prav tako član LK Kamnik.
V mladinski konkurenci je zmagal
Mina Kosec, ki je nastrelil 466 krogov
in s tem postavil nov državni rekord.

(ml. mladinci) OK Kamnika. Pri mla-
dincih je nastopilo 7 ekip v dveh sku-
pinah. V prvi so zmagali mladinci
TVD Partizan »Narodni dom« (Ljub-
ljana) pred ŠD Brezovico, Kočevjem
in Logatcem, v drugi skupini pa so po
treh turnirjih zmagali OK Novo mesto
pred Kaninikom in P. Črnuče. Kamni-

čani so dosegli proti Čmučam tri zma-
ge, proti Novemu IHOSIU pa eno zma-
go in dva poraza. V finalu so bili zopet
najboljsi Novomeščani pred Kamni-
kom, P. Narodni dom in Brezovico.
Novo mesto in Kamnik bosta nastopi-
la v slovenskem finalu za leto 83, pre-
dvidoma 14 maja.

Še bolje kot mladinci so se odrezali
kadeti, ki so na dveh turnirjih brez
poraza zasedli prvo mesto pred No-
vim mestom, P. Črnuče in Novim me-
stom. Kamničani so si tako priborili
pravico igrati na slovenskem polf inalu
(zahodni del), ki naj bi se v obliki
štirih turnirjev odvi jal od 27. 3. do 17.
4. 83. Na teh turnirjih bodo igrali še
prvaki gorenjskega novomeškega pri-
morskega in obalnega območja.

Za rnladince in kadete so za Ka-
mnik nastopali: Hribar Peter in Gre-
ga, Matjan Mitja in Marko, Logar
Boris, Ungar Romeo, Mrak Miran,
Slabajna Janez, Lap Jože, Obolnar
Franc, Škorjanc Aleš, Windšnurer Ja-
nez in Krošelj Matjaž.

Na prvenstvu Ijubljanskega območ-
ja so tuđi zelo dobro drugo mesto
zasedli pionirji, učenci OŠ F. Albre-
hta. Na treh turnirjih 28. 2., 5. in 12.
3. v Kamniku, Logatcu in Mengšu so
štirikrat zmagali in sicer doma proti
OŠ Brezovica in OŠ T. Brejca - Men-
geš z 2:1 in v Logatcu proti OŠ D.
Logatec in Mengšu z 2:1, izgubili pa 5
tekem, dvakrat proti Brezovici in Lo-
gatcu in enkrat proti Mengšu. Končni
vrstni red: 1 (Brezovica 16 točk, 2)
Kamnik 8 točk, 3 (Logalec in 4) Men-
geš (oba pa 6 točk). V slovenski polfi-
nale se je uvrstila OŠ Brezovica in
morda še OŠ F. Albrehta, glede na to,
da je ljubljansko območje napram
ostalim zelo veliko, saj zajema 16 ob-
čin

Pri dekletih so tekmovanja v glav-
nem še v teku (23. 3. območno prven-
stvo kadetinj v Kamniku) ali pa se
bodo sele pričela. Mladinke naj bi
imele obmoeno prvenstvo v organiza-
ciji P. Vič v začetku aprila. Pionirke
OS F. Albrehta pa so 5. 3. v Črnučah
že nastopile in osvojile 4. mesto Ijub-
ljanskega območja (nastopilo 6 ekip).

Na Dolinškovem robu
je bilo živahno

Lelošnja zima ni bila naklo-
njena ljubiteljem smučanja vse
do začetka februarja, ko je zapa-
del prvi sneg. Ko ni bilo snega,
jim je preostala le redna vadba v
telovadnici osnovne sole Stranje.
Člani smučarske sekcije so svojo
aktivnost pokazali z organizira-
nim izletom 29. januarja v
Kranjsko goro na ogled velesla-
lomske tekme za svetovni pokal.
Avtobus je bil poln do zadnjega
kotička. Kljub dolgi vožnji je bi-
lo v njem pravo športno vzdušje.
IVledsebojno spoznavanje udele-
žencev je bilo možno po belih
klobukih z napisi.

Ogled tako kvalitetne tekme je
bil enkraten. Ob vrnitvi domov
je bilo še prijateljsko srečanje ob
pesmi domaćih pevcev in kitari-
sta »GF«.

Takoj, ko je zapadel sneg, so
ćlani smučarske sekcije postavili
prenosno žičnico Tomos na po-
bočje Dolinškovega roba, ki je
bil v teh dneh pravi zimsko-
športni center občanov KS Ka-
mniška Bistrica in Godiča. Žični-
ca je obratovala vsak dan, saj so
si člani sekcije porazdelili dneve
dežurstva. Veselje otrok je bilo
nepopisno.

Že 16. februarja so člani smu-
čarske sekcije organizirali smu-
čarsko tekmovanje učencev
osnovne sole Stranje. Pri izvedbi
so zagnano sodelovali tuđi učite-
lji te sole, tako da je bila tekma
zelo dobra. Doseženi so bili na-
slednji rezultati: krajša proga 0

Pionirke 1. in 2. razred:
1. Manca Verovšek, 2. Stanka

Čevka, 3. Kamen Bodlaj
Pionirji 1. in 2. razred:
1. Primož Čevka, 2. Igor Zam-

ljen, 3. Janez Seban
Pionirke 3. in 4. razred:
1. Mojca Komatar, 2. Barbara

Osolnik, 3. Boštjan Močnik
Pionirji 3. in 4. razred
1. Sebastijan Sitar, 2. Bojan

Rak, 3. Boštjan Močnik
Pionirke 5. in 6. razred
1.-2. Irma Osolnik, 1.t»2.

Branka Zlatnar, 3. Metoda
Kemprl

Pionirji 5. in 6. razred
1. Matjaž Balantič, 2. Primož

Kern, 3-4. Robi Potočnik, Miran
Škrtič

Pionirke 7. in 8. razred:
1. Bernarda Osolnik, 2. Katju-

ša Kemperl, 3.'Irena Grgeč
Pionirji 7. in 8. razred.
1. Rok Galjot, 2. Franci Ši-

menc, 3. Marjan Sitar. Prvouvr-
ščeni tekmovalci so prejeli lične
lesene medalje, drugo in tretje
uvrščeni tekmovalci pa diplome.
Lepo sončno vreme in dobro pri-
pravljena proga je tekmovalcem
omogočila doseganje najboljših
rezultatov.

Že tako, ko je zapadel sneg, je
stekla akcija za organizacijo
smučarskih tečajev, ki se jih je
udeležilo 30 tečajnikov. Tečaj je
bil na Doliniškovem robu 11.,
12., 13., 18. in 19. februarja inso
ga vodili Anton Trobevšek, Bert

Ribič, Silvo Čevka in Franc
Grilje. Pri izvedbi so sodelovali
tuđi Olga Lanišek, Franc Ora-
žem in Franc Galjot. Trinajstega
februarja je bilo tuđi tekmovanje
tečajnikov, ki so bili razdeljeni v
pet skupin, doseženi so bili na-
slednji rezultati:

predšolski: 1. Klavdija Dobov-
šek, 2. Borut Kosirnik, 3. Marko
Gorjup; mlajše pionirke: 1.
Manca Verovšek, 2. Damjana
Lanišek, 3. Alenka Zlatnar;
mlajši pionirji: 1. Robi Pirš, 2.
Robi Šinkovec, 3. Gašper Ribič;
stare jše pionirke: 1. Nataša
Turnšek, 2. Bojana Hacin, 3.
Mateja Bernot; starejši pionirji:
1. Aleš Oražem, 2. Igor Zamljen,
3. Maher Kadura

Voditelji tečaja so pripravili
pismeno poročilo o uspehu tečaj-
nikov in najbolj obetajoče pred-
lagali v alpsko solo SK Kamnika.
Zanimivo tekmo tečajnikov si je
poleg staršev ogledalo tuđi pre-
cenjšnje število občanov, ki so
uživali pri gledanju najmlajših
smučarjev. Člani smučarske sek-
cije so 23. februarja izvedli srnu.
carske tekme v teku in veleslalo-
mu za trgovsko podjetje ABG
Kočna iz Kamnika. Po mnenju
tekmovalcev je bila organizacija
tekme dobra in se priporočamo
tuđi v bodoče.

V tem kratkem času ugodnih
snežnih razmer so člani smučar-
ske sekcije resnično vložili mak-
simalen trud, da je bilo čim več
tekem v dolini in omogočili obča-
nom, da so se resnično lahko
naužili smučanja. K temu je pri-
spevala tuđi nova pridobitev pre-
nosna žićnica, ki je obratovala
vse dni. Največji delež bremena
so nosili Štefan Verovšek, Franc
Oražem, Franc Galjot in Franc
Starovasnik. Uporabniki so vleč-
nice disciplinirano uporabljali,
tako da so se že najmlajši naučili
tuđi vožnje z vlečnico. Dne 19.
februarja se je devet cicibanov
udeležilo tekme Maksimarket v
Kranjski gori, kjer so dosegli vi-
dne rezultate.

Člani ostalih sekcij (šah, tenis,
nogomet, karate, kolesarji) pa
redno vadijo v telovadnici in na
terenu pod vodstvom vodij sek-
cij. Od občnega zbora se je tuđi •
število članov SD Jurij Libnik bi-
stveno povećalo, kar dokazuje
zanimanje mladih in rekreativcev
za športne aktivnosti. V novi se-
zoni pričakujemo precejšnjo ak-
tivnost kolesarske sekcije, tako
kvalitetno kot množično.

Udeleženti kranjskogorskega
izleta

I. KOSIRNIK

Štuparjev memorial
Alpinistici" odsek Pbninskega

društva Kamnik bo tuđi letos pripravil
tradicionalno, že dvajseto tekmovanje
v veleslalomu za Štuparjev memorial
(v spomin na kamniškega alpinista in
gorskega resevalca Alberta Stuparja,
ki se je 30. oktobra 1956 ponesrecil
na severni steni Brane).

Posamezniki bodo tekmovali v šti-
rih kategorijah: alpinisti, alpinistke
(pogoj je registracija za leto 1983);
ekipe pa v dveh: planinke (pogoj je
plačana članarina za leto 1983); ekipe

. pa v dveh: alpinisti in planinci. Vsak
AO oziroma PD ima lahko uvrščeno
samo eno ekipo, za njene uvrstitve se
štejejo samo trije najboljsi čaši posa-
meznikov AO oziroma PD.

Kdor hoče tekmovati, se mora pri-
javiti najkasneje v soboto, 9. aprila do
17. ure na Kamniškem sedlu ali do
petka, 8. aprila do 12. ure na PD
Kamnik, Kidričeva 38 (pismeno,

osebno ali po telefonu). Planinci mo-
rajo plaćati štartnino 50 dinarjev.
Uvedena je bila zaradi neresnosti, ko
je od več sto prijavljenih prišla na
tekmovanje le polovica. Vsak AO,
PD lahko prijavi neomejeno število
tekmovalcev, vendar bo pri žrebu
upoštevanih samo prvih šest v vsaki
kategoriji.

Razdelitev startnih štcvilk bo v ne-
deljp, 10. aprila ob 8. uri, tekmovanje
se bo pričelo ob 10. uri, razglasitev
rezultatov bo ob 15. uri v Kamniški
Bistrici.

Vsak tekmuje na svojo odgovor-
nost. Koča bo oskrbovana le zasilno
od sobote od 16. ure dalje. Ob slabem
vremenu bo tekmovanje preloženo, o
čemer bodo prijavljeni obveščeni v
petek, 8. aprila po osrednjih poročilih
ob 15. uri na prvem programu Radia
Ljubljana. B O J Č

Smučarski tečaji
SK Kamnik je v sodelovanju z

ZTKO pripravil smučarske tečaje v
Kranjski gori, Kamniku, Mekinjah,
Nevljah in Zgomjem Tuhinju in v
okviru ŠD Jurij Lipnik rudi v Stra-
njah.

Ker letošnja zima ni bila med zim-
skimi šolskimi počitnicami velikoduš-
na s snežno odejo, je bilo možno izpe-
Ijati smučarski tečaj le v Kranjski go-
ri. Udeležili so se ga 104 tečajniki.
Čeprav je bila vsakodnevna vožnja z
avtobusom dolga in za nekatere otro-
ke tuđi prenaporna, so smučišča v
Kranjski gori omogočila kvalitetno in
varno izpeljavo smučarskega tečaja.
Ob koncu tečaja je bilo tekmovanje v
veleslalomu in najboljsi so dobili za
svoje uspehe priznanja.

Spet smučarski skoki
Prizadevni delavci Smučarskega

kluba Kamnik so s pomočjo občanov
Strelište ulice organizirali meddruš-
tveno tekmovanje v smučarskih sko-
kih na 35 in 45-metrski skakalnid v
Kamniku. Ćeprav so bile razmere
izredno neugodne, je bila skakalnica
odlično pripravljena, kar dokazuje tu-
đi majhno število padcev in dolgi sko-
ki ter nov rekord skakalnice. Udelež-
ba skakalcev je bila raznolika, od naj-
mlajših do veteranov, med njimi tuđi
nekaj državnih reprezentantov. Tuđi
gledalcev je bilo veliko, kar potrjuje
zanimanje za to atraktivno športno
disciplino.

Rezultati so šteli za odprto prven-
stvo Kamnika ter občinsko prvenstvo:

Rezultati odprtega prvenstva:
Starejši cicibani: 1. Andraž Kopač

(Žiri), 2. Marjan Jagodic (Triglav), 3.
Boštjan Župan (Triglav).

Ivflajši pionirji: 1. Boris Pušnik
(T. Velenje), 2. Franci Petek (Jeseni-
ce), 3. Marjan Gašperlin (Jesenice).

Starejši pionirji: 1. Robert Kopač
, (Žiri), 2. Nenad Marjanovič (Jeseni-
ce), 3. Marko Dobnikar (Triglav).

Miadind: 1. Martin Škrjanc (Tri-
glav), 2. Borut Mur (Žiri), 3. Stojan
Hribar (Ihan).

Starejši mladinci: 1. Igor Eržen (Ži-
ri), 2. Tomaž Žabkar (Tržič), 3. Gre-
ga Pelhan (Jesenice).

Člani: 1. Dušan Kavčič (Žiri),
2. Bogdan Finžgar (Triglav), 3. Jože
Arko (Kamnik).

Veterani: 1. Milan Ćepelnik
(T. Velenje), 2. Franc Štebe (Ka-
mnik), 3. Franc Stenko (Zagorje).

Občinski prvaki so postali:
Starejši cicibani: 1. Tomaž Balantič
Ml. pionirji: 1. Matjaž Burkeljca
St. pionirji: 1. Jože Molk
Ml. mladinci: 1. Peter Osolnik
Člani: 1. Jože Arko
Veterani: 1. Franc Štebe.
Rekord skakalnice je postavil Du-

šan Kavčič s 47,5 metra.
Zimska sezona je bila žal izredno

kratka, zato tuđi mladih skakalcev
primanjkuje. Prav zaraid »sušnih«
zim ni večjega števila mladih skakal-
cev, ki bi se lahko uspešno kosali z
mladimi iz skakalnih središč, kot so:
Ljubljana, Kranj, Jesenice. Prav zato
se je sekcija za skoke pri Smučarskem
klubu odlučila za ambicioznejši nacrt
dela z mladimi skakalci. S prostovolj-
nimi akcijami so zbrana precejšnja
sredstva, ki bodo ustrezno naložena v
vzgojo mladih skakalcev. Le načrtpo
delo z mladimi, bo ob zagotovljenih
finančnih sredstvih prineslo zelene
uspehe. Kajti čakati na sneg je prema-
lo, da bi imeli kvalitetne skakalce.
Vsekakor pa moramo ugotoviti, da
imamo tuđi na kamniškem skakalce,
ki bi lahko z nacrtnim delom dosegli
več kot povprečne rezultate. Volja
med skakalnimi delavci obstaja,
osnovni pogoji so zagotovljeni, manj-
ka samo še delo in uspeh ne bo izostal.

JOŽE ARKO

Kot pravi stari slovenski pregovor:
»Kdor caka, ta tuđi dočaka!« smo vsi
ljubitelji smučanja dočakali sneg, če-
prav sele po končanih zimskih šolskih
počitnicah, ki je omogočil izvedbo že
planiranih tečajev v Kamniku, Meki-
njah, Nevljah, Zg. Tuhinju, Selah in
Stranjah.

Ne vem, kateri tečaj je bolj uspel,
dejstvo pa je, da je bilo skupno vklju-
čenih 232 otrok. Tečaji so bili v petek
popoldan, v soboto in nedeljo pa do-
poldan in popoldan, tako da šolarji
nišo zamudili pouka.

Ugotovimo lahko, da je letos kljub
slabim snežnim razmeram bilo vklju-
čenih v smučarske tečaje 336 tečajni-
kov. V krajih, kjer smo izvedli tečaje,
smo naleteli na izredno dober odziv,
pohvaliti moramo krajane Zg. Tuhi-
nja, ki so drugi dan tečaja postavili
improvizirano traktorsko vlečnico.
Žal nismo uspeli izpeljati tečajev v
Komendi, Mostah, Motniku in Crni,
kar nam mora biti usmeritev v izobra-
ževanju smučarskih kadrov z omenje-
nih področij.

Na kraju moramo pohvaliti delova-
nje smučarske sekcije ŠD Jurij Lep-
nik, ki je s svojim delom naletela v
krajevni skupnosti na velik odziv.

ALFONZ BOLTAR

Kamniški obfan

KAMNIŠKI OBČAN, glasilo
občinske konference SZDL
Kamnik - Kamniški občan
je aprila 1981 ob 20-letnici
izhajanja prejel srebrni
znak OF - Ureja uredniški
odboi;- glavna in odgovor-
na urednica Jana Taškar -
tehnični urednik Franc Mi-
hevc - strokovna sodelavka
Vera Mejač - Izhaja dvakrat
mesečno - Naslov uredniš-
tva: Kamnik, Tomšičeva 2,
telefon 831-311 - tekoči ra-
čun pri OK SZDL 50140-
678-57039 - Kamniški ob-
čan - Rokopisov in foto-
grafij ne vračamo - Tiska
CGP Delo v Ljubljani.


